


ក្រុមជំនុំត្រូវបានបញ្ជាក់ដោយ លោកីយ៍

 ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រារបស់ព្រះហើយបានផ្តល់ឱ្យយើងគ្រប់
របស់ ទាំងអស់ ដោយឥតគិតថ្លៃនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ យើងអរព្រះគុណ
ជាខ្លាំង ព្រះអម្ចាស់ សម្រាប់ឯកសិទ្ធិដែលយើងបានទទួលដោយការលះបង់ដ៏
អស្ចារ្យដែលព្រះយេស៊ូវបានប្រទានឱ្យយើងនៅកាលវារី ដែលទ្រង់បានផ្សះផ្សា
ឱ្យយើងបានចូល ទៅក្នុង ការប្រកប និងការអនុគ្រោះដែលមាននៅក្នុងគម្ពីរ
បានសរសេរដូច្នោះថា “ប្រសិនបើអ្នករាល់គ្នាស្ថិតនៅជាប់នឹងពាក្យយើងហើយបើ
ពាក្យយើងក្នុងអ្នក អ្នកអាច ប្រាថ្នានូវអ្វីដែលអ្នកចង់បានហើយទ្រង់នឹងប្រទានឱ្យ
អ្នកជាមិនខាន។” ឥឡូវ នេះយើងមានសេចក្តីអំណរចំពោះការអធិស្ឋានដែលទ្រង់
នឹងផ្តល់ឱ្យយើងជឿលើទ្រង់ដោយអស់ពីចិត្តរបស់ពួកយើង។

² ឥឡូវនេះសូមឱ្យយើងឈរនៅម្ខាងនៃព្រះអម្ចាស់គ្រប់កិច្ចការ គ្រប់ការ ថែរក្សា
ជីវិត ដូចជាអ្នកយាមម្នាក់ឬជាអ្នកគង្វាល ថាយើងមិនទាន់ យល់ពីអ្វីនៅក្នុងគំនិត
របស់ទ្រង់នៅពេលនេះទេ ប៉ុន្តែត្រូវរង់ចាំស្តាប់ដោយនូវព្រះ វិញ្ញាណ បរិសុទ្ធមាន
ព្រះបន្ទូលមកកាន់យើង ដើម្បីយើងបានសម្រេចអ្វីដែលល្អ ដឹងកាន់ តែច្រើនពី
ទ្រង់ ដោយការជួបជុំគ្នា។ សម្រាប់ ព្រះជាម្ចាស់ នេះជាហេតុផលពិត ដែលយើង
មកនៅក្រោមថ្ងៃដ៏ក្តៅនេះ។ សូមមានបន្ទូលមកកាន់យើងតាមរយៈ ព្រះបន្ទូលដ៏
រស់ ហើយសូមឲ្យព្រះបន្ទូលដ៏រស់គង់ក្នុងយើង និងនៅជាប់ជាមួយយើង ដើម្បី
ឲ្យហើងបានស្រួចនិងរឹងមាំឡើង មិនមែនដោយលោកីយ៍ឡើយ ប៉ុន្តែត្រូវបាន
ផ្លាស់ប្តូរដោយការកើតជាថ្មី សំរាប់វិញ្ញាណរបស់យើងឲ្យដូចទៅនឹងព្រះបុត្រានៃ
ព្រះជាម្ចាស់។ អូចិត្ត របស់យើងភ័យញាប់ញ័រនៅពេលដែល យើងគិតដូចជា
អំណរដ៏ជោរជន់ដល់ ព្រលឹងរបស់យើងដើម្បីដឹងថាយើងបានត្រលប់ជាកូនប្រុស
ស្រីនៃព្រះ។ យើងឈរ នៅលើសេចក្តីជំនឿរបស់ទ្រង់ដ៏មាំជរាបដល់ព្រះយាងមក
ផែនដីជាលើកទីពីរ និង ប្រជាជាតិ និងនគរទាំងប៉ុន្មានគឺនៅក្រោមព្រះបាទរបស់
ទ្រង់ អ្វីទាំងអស់ពិភពលោកត្រូវបានបាត់បង់ ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃមួយទ្រង់នឹងយាងមក
យកយើងទៅកន្លែងដែលមានសេចក្តីសុខនៅក្នុងទ្រង់ ហើយមានជីវិតអស់កល្ប

ជានិច្ច និងមិនត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរដែរ។ ហើយគិតថាឥឡូវនេះ—យើងជាផ្នែកមួយនៃ សាសន៍ស្ថានសួគ៌! ឱព្រះជាម្ចាស់អើយទ្រង់បានធ្វើពិធីកាត់ស្បែក ក្នុងចិត្ត និង ត្រចៀករបស់យើងនៅថ្ងៃនេះដោយ—ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយលាងដោយ ទឹកនៃព្រះបន្ទូល។ ដ្បិតយើងសូមនៅក្នុងព្រះនាមរបស់ទ្រង់និងសម្រាប់សិរីល្អ របស់ទ្រង់។ អាម៉ែន។

3 ខ្ញុំមានបំណងចង់លើកនូវប្រធានបទមួយនៅព្រឹកនេះ។ ដ្បិតខ្ញុំនឹង និយាយនៅលើអ្វីដែលខុសគ្នាបន្តិចបន្តួច ប្រសិនបើមានការអធិស្ឋានប្រោសឱ្យជា ប៉ុន្តែយើងបានប្រកាសថាកាតអធិស្ឋាននឹងផ្តល់ឱ្យនៅម៉ោង ប្រាំបីរហូត ដល់ម៉ោងប្រាំបីសាមសិបបួនម៉ោងប្រាំបួន។ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែ...លោកប៊ីលលីឡើងមកនិយាយពីរបូបីនាទីមុនហើយគាត់បាននិយាយតែគ្មាននរណាម្នាក់ចង់ស្តាប់គាត់ទេនៅទីនេះដូច្នោះគាត់មិនបានឱ្យកាតអធិស្ឋានទេ។ ដូច្នោះយើងនឹង...ខ្ញុំបានគិតពីការទទួលយកអត្ថបទនេះសម្រាប់ជាការកែតម្រូវនៃក្រុមជំនុំ។ ហើយខ្ញុំចង់និយាយនៅលើប្រធានបទមួយលោកីយ៍នេះបានបញ្ជាក់ក្រុមជំនុំ។ ខ្ញុំចង់អានគម្ពីរមួយ ចំនួនពីគម្ពីរចៅហ្វាយជំពូកទី១៦ចាប់ផ្តើមជាមួយខទី១០។

នោះដេលីឡានិយាយនឹងសាំសុនថា មើល បងបានបញ្ជាក់ខ្ញុំដោយពោលសុទ្ធតែពាក្យភរភូតវិញ ម្តងនេះសូមប្រាប់ដល់ខ្ញុំ តើនឹងយកអ្វីមកចងបងឲ្យជាប់បាន។

គាត់ឆ្លើយថា បើគ្រាន់តែចងអញ ដោយពូរថ្មីដែលមិនទាន់ប្រើការសោះ នោះអញនឹងទៅជាខ្សោយ ដូចជាមនុស្សដទៃទៀតវិញ។

ដូច្នោះ ដេលីឡាក៏យកកថាទៅចងរួចស្រែកថា សាំសុនអើយ នោះពួកភីលីស្ទីនមកចាប់បងហើយ ឯពួកអ្នកដែលបង្កប់ខ្លួន ក៏នៅចាំព្រងឹបន្ទប់ខាងក្នុង គាត់បណ្តាច់ពួកនោះចេញពីដៃទៅ គណនាដូចជាអំបោះ១សរសៃសុទ្ធ។

ដេលីឡានិយាយនឹងសាំសុនថា តាំងពីដើមដល់ឥឡូវនេះ បងនៅតែបញ្ជាក់ខ្ញុំ ដោយនិយាយភូតភរដដែល ចូរប្រាប់មកខ្ញុំ តើត្រូវយកអ្វីចងបងឲ្យជាប់បាន គាត់ឆ្លើយថា ឲ្យឯងគ្រាន់តែក្រងសក់ក្បាលអញ ទាំងលក់រងជាប់ជា១នឹងអំបោះអន្លងទៅ។

នាងក៏បោះស្លៀកភ្ជាប់នឹងជួរថែមទៀត រួចស្រែកថា សាំសុនអើយ នី ពួកកីលីស្ទីនមកចាប់បងហើយ នោះគាត់ភ្ញាក់ពីដេកឡើង ដោះស្លៀក ចេញពីក៏ ជាប់ទាំងអំបោះអន្ទងទៅផង។

នោះនាងនិយាយនឹងគាត់ថា ធ្វើដូចម្តេចឲ្យបងនិយាយថា បង ស្រឡាញ់ដល់ខ្ញុំបាន បើចិត្តបងទីទៃពីគ្នាដូច្នោះ បងបានបញ្ជាក់ខ្ញុំ គ្រប់ៗដងនេះហើយ ឥតប្រាប់ពីដំណើរដែលបងមានកំឡាំងខ្លាំងទាំង ម៉្លេះពីណាកសោះ។

រួចមក ដោយនាងចេះតែអុកបង្ខំរាល់តែថ្ងៃ ដោយពាក្យសំដីនាង បានជាគាត់មានចិត្តព្រួយសឹងតែនឹងស្លាប់។

ហើយក៏បញ្ចេញប្រាប់អស់អំពីក្នុងចិត្តដល់នាងថា មិនដែលមាន កាំបិតការសក់ក្បាលអញឡើយ ដ្បិតអញជាពួកនាំសារីតដល់ព្រះ តាំងតែពីផ្ទៃម្តាយមក បើការសក់អញហើយ នោះកំឡាំងនឹងថយចេញ ពីអញទៅ ហើយអញនឹងទៅជាខ្សោយ ដូចជាមនុស្សឯទៀត។

កាលដេលីឡាយើញថា គាត់បានបញ្ចេញប្រាប់អស់អំពីក្នុងចិត្ត ដូច្នោះ នោះនាងក៏ចាត់គេ ឲ្យទៅហៅពួកមេលើសាសន៍កីលីស្ទីន មក ដោយពាក្យថា សូមឡើងមកតែម្តងនេះទៀតចុះ ដ្បិតវាបាន បញ្ចេញប្រាប់អស់អំពីក្នុងចិត្តដល់ខ្ញុំហើយ ដូច្នោះពួកមេក៏ឡើងមកឯ នាង ព្រមទាំងយកប្រាក់នោះមកផង។

ខណៈនោះនាងបានផ្អែកគាត់ឲ្យលក់នៅលើភ្នៅ រួចនាងហៅម្នាក់មក ឲ្យការកំរងទាំង៧ពីលើក្បាលគាត់ចេញ នោះនាងចាប់តាំងធ្វើទុក្ខដល់ គាត់ ហើយកំឡាំងក៏ថយចេញពីគាត់ទៅ។

រួចនាងស្រែកថា សាំសុនអើយ នី ពួកកីលីស្ទីនមកចាប់បងហើយ

គាត់ភ្ញាក់ពីដេកឡើង នឹកថា អញនឹងចេញទៅលាស់ខ្លួន ដូចជា សព្វៗដង តែគាត់មិនដឹង ជាព្រះយេហូវ៉ាបានថយចេញពីខ្លួនទេ

4 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់អានប្រធានបទមួយទៀតនៅគម្ពីរវិវរណៈជំពូកទី២ចាប់ផ្តើម ជាមួយនឹងខទី២១ដល់ខ២៣។

ហើយអញបានឲ្យវាមានឱកាសនឹងប្រែចិត្ត ចេញពីការកំផិតរបស់វា ដែរ តើវាមិនព្រម? សោះ

មើលអញនឹងបោះវាទៅលើគ្រែ ហើយបោះពួកអ្នក ដែលប្រព្រឹត្ត សេចក្តីកំផិតជាមួយនឹងវា ឲ្យទៅក្នុងសេចក្តីវេទនាខ្លាំង លើកតែ គេប្រែចិត្តលះបង់ការ ដែលគេប្រព្រឹត្តនោះចេញ។

ហើយអញនឹងសំឡាប់កូនចៅវាចោល នោះគ្រប់ទាំងពួកជំនុំនឹងដឹង ថា គឺអញនេះហើយ ដែលស្តង់មើលចិត្តនឹងថ្លើម រួចអញនឹងសងការ ដល់ឯងរាល់គ្នាតាមការដែលគ្រប់គ្នាបានប្រព្រឹត្ត។

សូមឲ្យព្រះប្រទានពរដល់អស់អ្នកណាដែលបានអានព្រះបន្ទូលទ្រង់។

5 លោកសាំសុន គឺដូចជាព្រះវិហារដែរ ចាប់ផ្តើមដើរមករកផ្លូវត្រូវ។ លោក បានចាប់ផ្តើមបែរមកទិសដៅដ៏ត្រឹមត្រូវ។ លោកបានចាប់ផ្តើម ធ្វើត្រឹមត្រូវហើយ ត្រូវ បានគេហៅថាជាមនុស្សខ្លាំងពូកែអង់អាចម្នាក់។ លោកបានចាប់ផ្តើមបម្រើ ព្រះ អម្ចាស់និងធ្វើតាមបទបញ្ញត្តិ និងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ហើយនោះគឺដូចជា ក្រុមជំនុំរបស់ព្រះ។ គឺចាប់ផ្តើមដូចដែលយើងអាចនិយាយថាជាលោកីយ៍និយាយ ថាចាប់ផ្តើមដើរផ្លូវត្រឹមត្រូវ។ ចាប់ផ្តើមដើម្បីធ្វើតាមបទបញ្ញត្តិរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ហើយនៅពេលសាំសុនបានដើរតាមព្រះអម្ចាស់ ព្រះអម្ចាស់បានប្រើសាំសុន។

6 ដ្បិតព្រះទ្រង់អាចរក្សាទុកនរណា ម្នាក់និងប្រើប្រាស់នរណាម្នាក់ដែលនឹងមក តាមព្រះអង្គព្រោះវាជាបំណងព្រះទ័យរបស់ព្រះ។ ប៉ុន្តែនៅពេល យើងនៅឆ្ងាយពី ព្រះនោះព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មិនអាចប្រើយើងទៀតទេ។ នៅពេលដែលយើងសំឡឹង ទៅមើលព្រះ និងព្រះទ័យរបស់ព្រះ នៅពេលដែលយើងនៅជាប់ នឹងព្រះ បន្ទូលនៃ ព្រះ និងការគោរពបូជាដោយពាក្យសរសើរ និងថ្វាយបង្គំទ្រង់ដោយ ព្រះ វិញ្ញាណ និងសេចក្តីពិតបន្ទាប់មកព្រះអាចប្រើបុគ្គលណាមួយគ្រប់ពេល។ ប៉ុន្តែ នៅ ពេល ដែលពួកគេយកទ្រឹស្តីណាមួយដើម្បីដាក់ចេញពីព្រះនោះព្រះជាម្ចាស់មិនអាចប្រើ មនុស្សម្នាក់នោះបានទៀតទេ។

7 ដូច្នេះ លោកសាំសុនគឺជាម្នាក់—ជាតំណាងដ៏ឆ្លើម ដែលបានលេចធ្លោរ យ៉ាង ខ្លាំងនៃនរកព្រះសព្វថ្ងៃនេះ។ នៅពេលដែលនរកព្រះបានចាប់ផ្តើមព្រះអាច ប្រើ នរណាម្នាក់ក្នុងក្រុមជំនុំសម្រាប់បង្ហាញ ដល់ដៃអ្នកហើយដើរដោយឧស្សាហ៍

តាមបទបញ្ញតិរបស់ព្រះជាម្ចាស់រក្សាទុកការវិនិច្ឆ័យនិងច្បាប់ក្នុងការធ្វើអ្វីទាំងអស់
តាមព្រះទ័យរបស់ទ្រង់។ ហើយព្រះជាម្ចាស់គង់នៅជាមួយពួកជំនុំ។ ប៉ុន្តែវាហាក់
ដូចជាមានកន្លែងចុះខ្សោយមួយក្នុងចំណោមក្រុមជំនុំទាំងអស់។

8 សូមចាំថា យើងមិនមែនដើរលេងកំសាន្តទេ ប៉ុន្តែយើងស្ថិតនៅក្នុងសមរក្សមិ។
មនុស្សជាច្រើន គ្រាន់តែគិតថានៅពេល ដែលពួកគេបានក្លាយជាគ្រីស្ទានម្នាក់
នោះពួកគេទាំងអស់ត្រូវការធ្វើខ្លួន ដើម្បីក្លាយជាគ្រីស្ទជនដ៏ល្អម្នាក់ជារៀងរហូត
នោះអ្វីគ្រប់យ៉ាងនឹងមកដោយងាយស្រួល។ កុំគិតវានៅក្នុងខួរក្បាលរបស់អ្នក។
សម្រាប់ ខ្ញុំបានក្លាយជាគ្រីស្ទានម្នាក់ដើម្បីប្រយុទ្ធប្រឆាំង ប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹង
សេចក្តីជំនឿដើម្បីឱ្យបានរឹងមាំឡើង។ ខ្ញុំក្លាយទៅជាគ្រីស្ទាន ម្នាក់ដើរនៅ ក្នុង
សមរក្សមិ។ យើងជាទាហានគ្រីស្ទានយើងនឹងទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាល និង
បានដឹង ថាបច្ចេកទេសទាំងអស់របស់ខ្មាំងសត្រូវ និងដើម្បីដឹង ពីរបៀប ដើម្បី
—ដើម្បី ប្រយុទ្ធប្រឆាំងនិងសត្រូវ។ ហើយយើងអាចធ្វើបានដូចដែល ព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធបង្ហាញវាដល់ពួកយើង។ យើងមិនអាចទទួលយក នូវអ្វីដែល ប្រទេស ជាតិ
មួយចំនួនផ្សេងទៀតបានប្រាប់យើងពីសង្គ្រាមខាងគំនិតរបស់ពួកគេទេ។ ប៉ុន្តែ
យើងទទួលយកគំនិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់យើង វិធីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នឹងដឹកនាំ
យើង ហើយអ្វី ដែលជាព្រះតិរៈរបស់ព្រះនឹងផ្តល់ ឱ្យយើងដោយទ្រង់គឺ ជាមេដឹកនាំ
នៃកងទ័ពគ្រីស្ទាន។

9 សាំសុនបានធ្វើអំពើល្អ គាត់ជាមនុស្សអស្ចារ្យ (យើងចង់ហៅដូច្នោះ) ទ្រង់ នៅ
ជុំវិញរហូតដល់គាត់បានទទួលទឹកដីរបស់ខ្លួនវិញ។ ហើយក្រុមជំនុំបានដំណើរការ
យ៉ាងស្រួល និងត្រឹមត្រូវរហូតដល់ពួកគេបានចាប់ផ្តើមដើម្បីទទួលបានទឹកដី
របស់ខ្លួនវិញ។ សាំសុនបានចាប់ផ្តើមដោយការស្រលាញ់។ ហើយគាត់មិន បាន
ស្រលាញ់ក្មេងស្រីអ៊ីស្រាអែលទេ បែរជាស្រឡាញ់ស្ត្រីសាសន៍ ប៉ាលេស្ទីន។

10 ហើយនោះស្រដៀងទៅនឹងអ្វីដែលក្រុមជំនុំបានធ្វើ។ លោកមិនដែល
ចាប់ផ្តើម ស្រឡាញ់អ្វីដែលខ្លួនមានទេលោកចាប់ផ្តើមជាមួយអ្នកមិនជឿ។ នោះ
ហើយ ជាកន្លែងដែលយើងបានធ្វើការ និងផ្នែកមួយនៃ កំហុសដ៏ធំគឺ នៅពេល
ដែលក្រុមជំនុំនេះបានចាប់ផ្តើមធ្វើអ្វីដែលមិនត្រឹមត្រូវ។ គឺដូចជាសាំសុន បាន
ចាប់ ផ្តើមធ្វើអាក្រក់។

11 លោកសាំសុន ដរាបណាគាត់នៅជាមួយរាស្ត្ររបស់ព្រះគឺត្រឹមត្រូវណាស់។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលគាត់បានចែចង់ជាមួយមនុស្ស អាក្រក់បន្ទាប់មកឥឡូវគាត់កំពុងមានបញ្ហា។

12 ហើយនោះជាអ្វីដែលលោកបានធ្វើជាមួយនឹងក្រុមជំនុំ។ នៅពេលដែលក្រុមជំនុំគោរពជាងរាល់ថ្ងៃចំពោះការដឹកនាំរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នោះព្រះប្រទានពរដល់ពួកគេ ការអស្ចារ្យនិងទីសំគាល់នឹងនៅជាប់ជាមួយក្រុមជំនុំ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាចាប់ផ្តើមការអាក្រក់ជាមួយនឹងពិភពលោក! ការអាក្រក់បំផុតបានសម្រេច ការដំបូងបានសម្រេច វាបានចាប់ផ្តើមបំផ្លាញការប្រកប គ្នាជាមួយអ្នកជឿផ្សេងទៀត ដោយសារ តែពួកគេបានរកឃើញថាប្រទេសជាតិត្រូវបានរៀបចំ។ ប៉ុន្តែដំណឹងល្អ អស្ចារ្យនេះ មិនត្រូវបានខ្ចិសដល់ជាតិសាសន៍មួយ ឬមនុស្សណាម្នាក់ឡើយ។ គឺត្រូវខ្ចិសដល់ “អ្នកណាដែលចង់បាន ចូរឱ្យគាត់មក” គ្រប់ជាតិសាសន៍ទាំងអស់ គ្រប់ពូជពង្ស គ្រប់ភាសា និងគ្រប់មនុស្សទាំងអស់។ ព្រះទ្រង់មិនមានបំណងឲ្យយើងគូសនូវខ្សែបន្ទាត់ព្រំដែនឡើយ។

13 ប៉ុន្តែមនុស្សចង់ធ្វើដូចជា ពួកគេចង់ប្រៀបធៀប ឬចង់ថតចម្លង ដូចទៅនឹងអ្វីដែលលោកិយ—លោកិយបានធ្វើ និយាយដូចអ្វីដែលពួកគេបាននិយាយ ធ្វើជោគជ័យតាមវិធីដែលលោកិយបានធ្វើ។ យើង មិនអាចទទួលបានជោគជ័យនូវអ្វីដែលលោកិយបានធ្វើនោះទេ។ យើង អាច ទទួលបានជោគជ័យលុះត្រាតែយើងបានធ្វើតាមព្រះទ័យរបស់ព្រះនិងវិធីរបស់ទ្រង់។ យើងមិនអាចមានជោគជ័យដោយសារគំរូរបស់លោកិយទេ។ ប្រសិនបើក្រុមហ៊ុនបារី បាន ទទួល ជោគជ័យធំបំផុតដោយសារទូរទស្សន៍ ហើយស្រាបៀរនិងស្រាវីស្ត្រី ហូងមនុស្សបានធ្វើឱ្យទទួលបានជោគជ័យ តាមរយៈការចូលរួមចំ ណែកនៃទូរទស្សន៍នោះ គ្មានទីសម្គាល់ណាដែលក្រុមជំនុំនឹងទទួលបានជោគជ័យតាមរយៈទូរទស្សន៍ឡើយ។ ភាពជោគជ័យនៃក្រុមជំនុំស្ថិតនៅក្នុងការ ផ្សាយដំណឹងល្អនៃអំណាចនៃព្រះហើយនឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ យើងមិនអាច និយាយថា ពីព្រោះតែទូរទស្សន៍បានធ្វើបែបនេះ—និង—បែបនេះ សម្រាប់ក្រុមហ៊ុនបារី និង—និងក្រុមហ៊ុនផ្សេងទៀត! យើងមិនមានបទគម្ពីរណាមួយដើម្បីព្យាយាម ដើម្បីប្រៀបធៀបជាមួយនឹងពួកគេបានទេ។ ហើយនៅពេលដែលយើងធ្វើដូចនោះ យើងអាចនាំមនុស្សជាច្រើនចូលមក ប៉ុន្តែនោះមិនមែនជាអ្វីដែលព្រះបានចាត់ឱ្យ យើងធ្វើ

ដូច្នោះទេ? យើងគិតថាដោយសារតែថាយើងមានពណ៌សម្បុរផ្សេងគ្នានៅ ទី ខ្ពស់មានអង្គការមួយធំ គេគិតថាកន្លែងនោះជាការជោគជ័យមួយ។ យើងត្រូវ បានស្លាប់ជារៀងរាល់ថ្ងៃ នៅលើសេចក្តីជំនឿរបស់យើងបើនិយាយខាងវិញ្ញាណ! ប្រសិនបើយើងឈរដប់លាននាក់នៅព្រឹកនេះហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមិនគង់ ជាមួយពួកយើង យើង មានមនុស្ស១០នាក់មានព្រះវិញ្ញាណគង់នៅជាមួយ ប្រសើរជាង។ យើងមិន អាចប្រៀបធៀបជាមួយនឹងពិភពលោកបានទេ។

14 ហើយរឿងដំបូងនោះគឺក្រុមជំនុំនេះបានចាប់ផ្តើមរៀបចំខ្លួនឯង។ ក្រុម ជំនុំ លើកដំបូងគឺជាកាតូលិកហើយបន្ទាប់មកលូទ្វើរៀន (Lutheran)។ នៅពេល ដែលពួកគេបានរៀបចំក្នុងក្រុមជំនុំ កាតូលិកដើម្បីធ្វើឱ្យក្លាយជាក្រុមជំនុំមួយ ថ្ងៃមួយ មានគេស្រែកឡើងថា “ភីលីស្ទីនគឺនៅលើអ្នកហើយ សាំសុន” ហើយសាំ សុន បានបំបែកខ្សែព្រំដែននៃព្រះវិហារកាតូលិក ហើយលោកម៉ាធីនលូធីក៏បាន ចេញមកជាក្រុមជំនុំនេះ។

15 បន្ទាប់មកពួកគេបានចងក្រុមជំនុំនេះដោយខ្សែមួយផ្សេងទៀតដូច នាង ដេលីឡាបានធ្វើ។ ហើយពួកគេបានចាប់ផ្តើម...ជំនួសព្រះដោយហៅមនុស្ស —មនុស្សម្នាក់ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ប្រហែលជាមិនស្គាល់(ABC)របស់ ពួកគេ ប៉ុន្តែពួកគេបានស្គាល់ថាជាព្រះគ្រីស្ទ។ បន្ទាប់មកព្រះវិហារទទួលបានភាព ទាន់សម័យហើយជាសម័យនយោបាយនេះ។ ហើយពួកគេឱ្យអ្នកអធិប្បាយរបស់ ពួកគេនូវ “សញ្ញាប័ត្របណ្ឌិត” អ្នករាល់គ្នាបានក្លាយទៅជា បណ្ឌិតទេវសាស្ត្រ។ នោះគឺជាខ្សែមួយផ្សេងទៀតដើម្បីចងក្រុមជំនុំ។ មនុស្សត្រូវចូលទៅសិក្សាថ្នាក់រៀន ជាន់ខ្ពស់របស់គាត់ ព្យាយាមធ្វើឱ្យប្រសើរជាងមុនដូច្នោះក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេ អាចអូតថា “គ្រូគង្វាលរបស់យើងគឺ បណ្ឌិតផ្នែកទេវសាស្ត្រម្នាក់។” ហើយក៏ ពួកគេបានធ្វើអ្វីខ្លះៗម្នាក់ដែលព្យាយាមដើម្បីមានចំណេះដឹងកាន់តែច្រើនជាង ម្នាក់ ផ្សេងទៀត។ បាទនោះមិនមានន័យថាអ្វីទាំងនោះនៅក្នុងបំណងព្រះទ័យ របស់ព្រះ ជាម្ចាស់ទេ។

16 ហើយទីនោះគ្មានការសម្រាប់បុរសណាម្នាក់ព្យាយាមទាញយកចំណេះដឹង ខាងលោកីយរបស់គាត់នោះទេនិងមិនធ្លាប់គាប់ព្រះទ័យព្រះជាម្ចាស់ដែរ។ វា ជាទីស្អប់ខ្ពើមបំផុតនៅចំពោះព្រះភ័ក្ត្រព្រះជាម្ចាស់! អ្នក មិនអាចធ្លាប់ព្រះទ័យ

ព្រះជាម្ចាស់ដោយមហិច្ឆតា និងចំណេះដឹងខាងលោកីយ៍ឡើយដោយសារតែ “វាស្អប់ព្រះ” ព្រះបន្ទូលបានចែង។ គេមិនអាចធ្វើបែបនោះបានទេ។

17 ហើយម្នាក់ៗព្យាយាមចង់បានចំណេះដឹងទាំងអស់។ ពួកគេដឹងថាគ្រាន់តែធ្វើការអ្វីដែលត្រូវធ្វើ និងពាក្យក្នុងការនិយាយ ហើយវាបានក្លាយទៅជាភាសាអ្នក នយោបាយជំនួសឲ្យការបង្ហាញពីព្រះ រាជសារព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានជ្រាបដល់ដួងចិត្តរបស់មនុស្សម្នាក់ៗហើយបានរកឃើញអំពើបាបរបស់គាត់។ ពួកគេត្រូវបានហ្វឹកហ្វឺនសម្រាប់ការចរចានយោបាយមួយតែយើងមិនត្រូវការ។ ប៉ុលបាននិយាយថា “ពាក្យនេះមកដល់ពួកយើងមិនត្រឹមតែ... ឬ ដំណឹងល្អនៅក្នុងព្រះបន្ទូលតែប៉ុណ្ណោះទេប៉ុន្តែតាមរយៈអំណាចនិងការបង្ហាញនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ដែល បាននាំដំណឹងល្អបង្ហាញពីអំណាចនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ! ប៉ុន្តែមនុស្សទាំងអស់នេះចូលទៅថ្នាក់សិក្ខាសាលា និងថ្នាក់ពួកគេរៀនការអប់រំល្អរបៀបដែល ពួកគេឈរនៅមុខមនុស្សរបៀបដែលពួកគេត្រូវតែធ្វើបទបង្ហាញដោយខ្លួនឯង របៀប ដែលពួកគេត្រូវតែស្លៀកពាក់ និងរបៀបដែលពួកគេត្រូវតែធ្វើសកម្មភាពពួកគេមិន គួរប្រើខុសវេយ្យាករណ៍ទេ។ ឥឡូវនេះជាការត្រឹមត្រូវទាំងអស់សម្រាប់សុន្ទរកថា មួយប៉ុន្តែយើងមិនបានយល់ពីអំពើអាក្រក់របស់មនុស្សបានធ្វើទេ។ លោកប៉ុល បាន និយាយថា “ដំណឹងល្អដែលខ្ញុំបានផ្សាយមិនបានមកដូចនោះទេ ប៉ុន្តែវាបាន មក តាមរយៈការរំព្រក—រំព្រកជាថ្មីនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនិង អំណាចនៃ ការបើក សម្តែង។” វាមិនបានមកដោយការបញ្ចេញសម្លេងត្រូវនោះទេនោះជាប្រាជ្ញារបស់ អ្នក នឹងត្រូវឬការជឿទុកចិត្តរបស់អ្នកនឹងមាននៅក្នុងប្រាជ្ញារបស់ មនុស្ស។ ប៉ុន្តែវាបានមកតាមរយៈការបើកបង្ហាញនៃអំណាចរបស់ព្រះគ្រីស្ទដែលរស់ឡើង វិញ។ នោះហើយជាដំណឹងល្អ “ដើម្បីដឹងថាទ្រង់ គឺជាអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់។”

18 មនុស្សម្នាក់ៗព្យាយាមគិតថា គាត់ជាម្នាក់ដែល ឆ្លាតជាងអ្នកដទៃទៀតគ្រាន់បើជាងនិកាយផ្សេងទៀតបន្តិច។ មេតូឌីសនឹងនិយាយថា “យើងបានទទួលបុរសម្នាក់ដែលឆ្លាតបំផុត។” បាបទីស្ទបាននិយាយ ហើយក្រុមជំនុំរបស់ព្រះគ្រីស្ទពួកគេទាំងអស់ថា “យើង យើងឆ្លាតបំផុត។ យើងប្រជាជនរបស់យើង—ប្រជាជនរបស់យើង យើងមិនអនុញ្ញាតឱ្យមនុស្សធម្មតាចេញទៅក្រៅនិងផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អទេ។” ប៉ុន្តែពួកគេជ្រើសរើសដោយដៃ។ (ឱព្រះជាម្ចាស់អើយសូមអាណិតមេ

គ្នា!) ជ្រើសរើសដោយដៃពួកគេ ប្រសិនបើពួកគេមិនមានក្នុងឯកសារជាមួយនឹងគោលលទ្ធិជាក់ លាក់របស់ពួកគេទេពួកគេត្រូវនៅក្នុងព្រះវិហារ។ ព្រះជាម្ចាស់មិនអាចប៉ះពួកគេ បានទេ វិធីណាក៏ដោយ។ ខ្ញុំចង់បាននរណាម្នាក់ដើម្បីផ្សាយដំណឹងល្អ ដែលបានជ្រើសរើស ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ព្រះបានលើកគេឡើង មិនមែនរើសដោយមនុស្សណាម្នាក់ឬនិកាយមួយណាឡើយ។

19 ចំណេះដឹងទាំងអស់! ពួកគេនិយាយថា “អូ! យើងបានដឹងទាំងអស់អំពីវា” ហើយពួកគេខ្លះមិនបានចេះព្យួរនេះដំបូងនៃព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធផង។ ពួកគេបានបដិសេធា។

20 វាវិញខ្ញុំពី សៀវភៅតូចមួយដែល ខ្ញុំបានអាននៅក្នុង រដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា ប្រហែលដប់ឆ្នាំមុន។ ខ្ញុំជ្រើសរើសទិញវានៅក្នុងហាងលក់សៀវភៅចាស់មួយ។ ខ្ញុំភ្លេចឈ្មោះអ្នកនិពន្ធ។ វាគ្រាន់តែជាសៀវភៅតម្លៃដប់សេនប៉ុណ្ណោះទេប៉ុន្តែវាទាក់ទាញ អារម្មណ៍ណាស់ វាហាក់ដូចជាកំប្លែង និងបង្កើនប្រាជ្ញា។ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានរកឃើញ នៅក្នុងសៀវភៅនោះដូចជាព្រះជាម្ចាស់ឱ្យខ្ញុំបានឮអ្វីមួយ។ ហើយរឿងមួយក្នុង ចំណោមរឿងវាវត្តមាននេះបានចាប់ផ្តើមដូច្នោះ។ នៅព្រឹកមួយនៅក្នុងទ្រុងមានមួយយ៉ាងធំមានមាន់តូចមួយក្នុងទ្រុងនោះ វាគិតថាវានឹងប្រើចំណេះដឹងទាំងអស់ ដើម្បីឱ្យគេស្គាល់។ ដូច្នោះវាបានហោះហើរឡើងនៅលើប្រអប់មួយ ហើយវាយ ជាក់ប្រអប់នោះបួនប្រាំដងដោយក្បាលរបស់វាហើយរងាវ ឡើងដូចជាយើងមិនដែលឮមាន់រងាវ។ ហើយម្យ៉ាងទៀត វាបានទាក់ទាញការយកចិត្តទុកដាក់របស់ពួកគេឱ្យមកមើលវាហើយវាបាននិយាយថា “អស់លោកលោកស្រីមាន់ដែលនៅក្នុងទ្រុងនេះខ្ញុំចង់និយាយទៅកាន់អ្នកទាំងអស់គ្នាព្រឹកនេះនៅលើកម្មវិធីអប់រំដ៏ អស្ចារ្យដែលយើងទើបតែបានរចនាវាឡើង។” និយាយថា “ខ្ញុំបានតម្រូវឱ្យមាន ចំណេះដឹងច្រើននៅក្នុងការសិក្សារបស់ខ្ញុំ” ខណៈនោះលោកទាញរឿងរា លើសេចក្តីថ្លែងរបស់វា។ ហើយវាបាននិយាយថា “ខ្ញុំបានសម្រេចចិត្តថាគ្នាយើង មាន់ទាំងអស់អាចប្រសើរជាងនេះបើមានចំណេះដឹងបន្ថែមទៀត។ ដូច្នេះខ្ញុំអាចប្រាប់អ្នកកន្លែងដែលយើងនឹងជីកនិងធ្វើការនៅក្នុងទ្រុងនេះ ឬនូវមួយយើងនឹងរកឃើញវីតាមីនមួយដែលនឹងធ្វើឱ្យធាមស្អាតហើយឆាប់លូតលាស់ល្អប្រសើរជាងមុន។ អូ! ហើយខ្ញុំប្រាប់អ្នកពីរបៀប ដែលយើងអាចធ្វើខ្លួនយើងបានល្អប្រសើរជាងមុននៅក្នុងវិធីផ្សេងគ្នាជាច្រើន។”

21 ហើយមានម៉ាន់ញីជំទង់ មានសេក្រហមតូចបានខ្ពតហើយបាននិយាយថា “តើគាត់គួរឲ្យស្រឡាញ់ដែរទេ?” ហើយពួកគេពិតជាភោគសរសើរគាត់។ “អូ! វាគឺ ដូចជាម៉ាន់អស្ចារ្យ!” វាបានរំព្យកខ្ញុំពីគ្រូអធិប្បាយ មួយចំនួននៃថ្នាក់សិក្សានៅទីនេះ។ “បែបជាបុរសអស្ចារ្យ! មិនចាំបាច់យើងជាមួយម៉ាន់ដ៏ទៃទៀតទេ យើងទាំងអស់គ្នាគួរតែទៅជាមួយគាត់។”

22 ល្អណាស់ មុនពេលដែលមិត្តនោះ បញ្ចប់ការនិយាយរបស់គាត់ មានសត្វម៉ាន់តូចមួយទៀត ដែលមិនមានធាមក្តីដូចគេទេនោះកំពុង រត់មកហើយនិយាយថា “ហេចាំបន្តិច! ខ្ញុំបានឮសេចក្តីប្រកាសចុងក្រោយបំផុតតាមវិទ្យុ។ ម៉ាន់ដែលមានតំលៃមួនសេនក្នុងមួយជោននឹងត្រូវសម្លាប់នៅថ្ងៃស្អែក! តើចំនេះដឹងរបស់អ្នកមានប្រយោជន៍អ្វី?”

23 បងប្អូនអើយចំណេះដឹងដែលយើងមានច្រើនណាស់ តើមានប្រយោជន៍អ្វី? យើងមានកំពស់តែប្រាំមួយហ្វូតពីដី! យើងស្លាប់ដោយសារប្រវែងនិងពេលវេលា។ ចំណេះដឹងរបស់យើង គ្មានន័យអ្វី ទាំងអស់។ យើងទាំងអស់គ្នាចង់ស្គាល់ព្រះជាម្ចាស់។ ប៉ុន្តែពួកគេបែបជាធ្វើបែបនោះទៅវិញ។

24 ដូចពេលដែលខ្ញុំបានកត់ សំគាល់ពេលកន្លងទៅនេះ អំពីសត្វម៉ាន់តូច មួយវាគិតថាវាមានចំណេះដឹងទាំងអស់ដែលត្រូវការហើយវាបានដឹង ច្រើនដូច្នោះ—ដូច្នោះវាអាចប្រាប់ម៉ាន់ទាំងអស់អំពីមនុស្ស។ ដូច្នោះវាបានហោះ ឡើងទៅលើទ្រុងរបស់វាហើយវាចាប់ផ្តើម ប្រាប់ម៉ាន់ទាំងអស់អំពីមនុស្សនិងរបៀបដែលវាស្គាល់ពីពួកគេ។ ហើយរំពេចនោះសាស្ត្រាចារ្យម្នាក់មកពីភើរខ្វក់ដើរឡើងមកនិងនិយាយពាក្យសំខាន់មួយចំនួនទៅកាន់វា ហើយម៉ាន់តូចនោះបានងាកភ្នែកចេញបែរក្បាល របស់គាត់ចេញ... ឥឡូវនេះគាត់មានភ្នែកវាអាចមើលឃើញសាស្ត្រាចារ្យបាន។ វាមានត្រចៀកវាអាចលឺគាត់បាន។ ប៉ុន្តែពិតណាស់វាមិនអាច ដឹងថាគាត់កំពុងនិយាយ អំពីអ្វីនោះទេ។ ហេតុអ្វី? វាមានខួរក្បាលជាកូនម៉ាន់។ វាគ្រាន់តែជាខួរក្បាលបក្សីតូចមួយ។ នោះជាអ្វីដែលវាមាន។ វាមិន មានខួរ ក្បាលមនុស្សទេ ដូច្នោះវាមិនអាចគិតដូចមនុស្សបានទេ។

25 ហើយចុះតើមនុស្សអាចគិតដូចជាព្រះបានទេ! អ្នកជាមនុស្សចំណេះដឹងខាងលោកីយ៍ទាំងអស់មិនលើសជាងខួរក្បាលកូនម៉ាន់ដែរ។ អ្វីទាំងអស់ ដែល អ្នកធ្វើអ្នកគ្រាន់តែធ្វើឱ្យខ្លួនឯងឈឺចាប់ប៉ុណ្ណោះ។ អ្នកត្រូវមានគំនិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។

26 មូលហេតុដែលមនុស្សចូលរួមក្នុងអង្គការជាច្រើន ហើយចាប់ដៃជំនួស ការកើតជាថ្មី ពួកគេកំពុងព្យាយាមដើររវាងការកើតជាថ្មី។ ពួកគេមិនចង់ កើតជាថ្មីទេ។ ហើយពួកគេដឹងថា—ដឹងថាយើងបង្រៀនគេនៅក្នុងព្រះគម្ពីរដូច្នោះ ពួកគេចង់ជំនួសអ្វីមួយប៉ុណ្ណោះ។ ហើយពួកពេនតេកុស្ត នេះគឺអាក្រក់ដូចជាការព្យាយាមរកអ្វីមួយដើម្បីជំនួស! ពួកគេចង់ឲ្យវាទាន់សម័យ។ វាត្រូវតែទាន់សម័យ “យើងនឹងចាប់ដៃគ្នាហើយចូលរួមក្នុងក្រុមជំនុំ ហើយប្រោះទឹក ឬ ជ្រមុជទឹក” ឬអ្វីមួយផ្សេងទៀត។ ពួកគេ ភ័យខ្លាចចំពោះការកើតជាថ្មី។ ពេលខ្លះខ្ញុំជឿថាអាងឧបោសថប្រាណហាក់ខ្លាចវាដែរ!

27 ឥឡូវនេះ យើងទាំងអស់គ្នាដឹងថាយើង មានកំណើតមួយខ្ញុំមិនខ្វល់ថាជាកន្លែងណាឬកន្លែងណាក៏ដោយគឺវាញ៉ែរញ៉ែ។ បើទារកកើតលើលើគំនរឥដ្ឋ ឬនៅលើការប្តូរក្នុងបន្ទប់មន្ទីរពេទ្យដ៏ស្អាតគឺញ៉ែរញ៉ែ កន្លែងណាក៏ដោយ។ កំណើតកូនគោកំណើតរបស់អ្វីផ្សេងទៀតគឺមានភាពញ៉ែរញ៉ែ។

28 ហើយការកើតជាថ្មីគឺគ្មានអ្វីក្រៅពីញ៉ែរញ៉ែទេ! ប៉ុន្តែមនុស្សនៅតែជំនះ “យើងនឹងចូលទៅកន្លែងដែលពួកគេចាប់ដៃគ្នា។ យើងនឹងទៅកន្លែងដែលពួកគេមិនស្រែកនិងយំនិងការវាយអាសនៈហើយយំ។” អ្នកចង់ក្លាយជាមនុស្សល្អ! អ្វីដែលយើងត្រូវធ្វើគឺកើតជាថ្មីដែលនាំមកនូវជីវិតដ៏អស់កល្ប!

29 គ្រាប់ពូជ ដំឡូងអាយុចាស់ គ្រាប់ពូជដំឡូងមាន អ្នកយកដំឡូងនោះហើយដាំវានៅក្នុងដី។ រហូតដល់អ្នកទទួលបានដំឡូងថ្មី ដំឡូងចាស់នោះត្រូវតែរលួយ។ ពោតមិនអាចផលិតជីវិតថ្មីរហូតដល់វារលួយជាមុនសិន។

30 ហើយបុរសឬស្ត្រី មិនអាចមានកំណើតថ្មី រហូតដល់ប្រាជ្ញានិងខ្លួនពួកគេរលួយ ការស្លាប់ ស្លាប់នៅឯអាសនា ហើយស្រែក ទាំងអស់គឺញ៉ែរញ៉ែចូរយកកន្លែងដែលញ៉ែរញ៉ែចេញពីអ្នកហើយអ្នកត្រូវបានកើតជាថ្មីដោយព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ទេប្រសិនបើអ្នកនិយាយភាសាដទៃវានឹងឆាប់បាត់ទៅវិញលោកចុះឡើងៗ ដូចសត្វមាន់នឹងក្បាលរបស់វាស្មានតែបានជីវិតជាថ្មី! ប៉ុន្តែយើងជំនួសអ្វីមួយដើម្បីកើតជាថ្មី យើងត្រូវការការទាន់សម័យ ប្រាកដណាស់។

31 កាលពីថ្ងៃសុក្រប្រពន្ធខ្ញុំនិងខ្ញុំបានទៅហាងមួយ។ ខ្ញុំមិនបានមានន័យ ប្រពន្ធដែលៗទេ។ ប៉ុន្តែខណៈដែលយើងបានចុះទៅតាមផ្លូវមួយ ខ្ញុំបានងាកក្បាលរបស់ខ្ញុំគិតអំពីស្ត្រីអាក្រាតម្នាក់ផ្សេងទៀត។ ខ្ញុំបានសន្យាជាមួយព្រះនៅពេល

ដែល ខ្ញុំជាមនុស្សខ្វាក់ប្រសិនបើទ្រង់បានព្យាបាលភ្នែករបស់ខ្ញុំឱ្យជាសះស្បើយ ខ្ញុំចង់សម្លឹងមើលទៅរឿងដែលត្រឹមត្រូវ។ ហើយខ្ញុំបានព្យួរឈើឆ្កាងតូចមួយនៅ ក្នុងរថយន្តរបស់ខ្ញុំ។ ពេលដែលខ្ញុំឃើញការនោះ ខ្ញុំសម្លឹងទៅឈើឆ្កាងនោះ ហើយ ខ្ញុំនិយាយថា “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ! ទ្រង់ជាជម្រករបស់ខ្ញុំ” ដូចដែលខ្ញុំបានសម្លឹង ទៅឈើឆ្កាង។

32 ខ្ញុំបានឃើញស្ត្រីទាំងនោះ។ មេដា(Meda)និយាយថា “យើងមិនដែលឃើញ ស្ត្រីណាម្នាក់ស្លៀកសំពត់ទេសព្វថ្ងៃនេះ។” ហើយនាងបាននិយាយថា “បីលមើល ទៅស្ត្រីម្នាក់ដែលនៅទីនោះជាមួយកាបូបតូចដែល ស្តាយជុំវិញរាងកាយរបស់ នាង” ហើយនិយាយថា “អ្នកមានន័យថាអ្នកចង់ប្រាប់ ពីស្ត្រីម្នាក់ដែលមិនដឹងថា ខ្លួននាងមានអ្វីខុសឬ?” ហើយបាននិយាយថា “ប្រសិន បើនាងមិនបានដឹងថាវា ជាការខុសគឺនាងបានស្ថិតនៅក្រៅគំនិតត្រឹមត្រូវ។”

33 ខ្ញុំនិយាយថា “ចាំមួយភ្លែតបងសំលាញ់។ នាងជាជនជាតិអាមេរិកម្នាក់ នាង បានធ្វើអ្វីដូចជាជនជាតិអាមេរិកធ្វើដែរ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “កាលខ្ញុំនៅហ្វាំងឡង់ មិនយូរប៉ុន្មានទេបង។”

34 ខ្ញុំបានសួរទៅបុរសម្នាក់នៅ ទីនោះដែលបានដាក់ខ្ញុំចុះ គឺវេជ្ជបណ្ឌិត ម៉ានី និន។ ហើយយើងកំពុងតែទៅ—ងូតទឹកសុខភាពដែលហៅថា “សូណា” ហើយ ពួកគេយកអ្នកទៅក្នុងហើយចាក់ទឹកក្តៅលើខ្លួនឬ ចាក់លើថ្ម ហើយអ្នកនឹង មាន ញើស។ បន្ទាប់មកវានឹងធ្វើឲ្យអ្នកលោតចូលទៅក្នុងទឹកត្រជាក់ និងចេញមកវិញ ម្តងទៀត។ បន្ទាប់មកគេយកអ្នកចូលទៅក្នុងបន្ទប់មួយមាន គិលានុបដ្ឋាយិកា ស្ត្រីជាអ្នកកោសជុបឲ្យបុរស (នៅខ្លួនទេ)ហើយបញ្ជូនពួកគេចូលទៅក្នុង អាងហែលទឹកវិញ។ ខ្ញុំមិនចូលទៅក្នុងនោះទេ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ដុកទំរម៉ា នីន អ្នកធ្វើនេះជាការខុសហើយ។”

35 គាត់បាននិយាយថា “មិនអីទេព្រឹទ្ធាចារ្យ ប្រាណហាំនោះជាការខុស។ បន្ទាប់មកចុះអំពីគ្រូពេទ្យជនជាតិអាមេរិករបស់អ្នកដែលនឹងឱ្យស្ត្រីស្រាត និងដាក់ នាងនៅលើតុពិនិត្យមើលសរីរាង្គភេទ—ភេទរាល់សិរីរីដែលនាងមាន? ចុះចំនែកគិ លានុបដ្ឋានយិកាទាំងអស់នៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យនេះយ៉ាងម៉េចដែរ?”

36 ខ្ញុំនិយាយថា “សូមទោសបងប្រុសម៉ានីនអ្នកនិយាយត្រូវហើយ។”

37 តើវាជាអ្វី? គេជាប្រពៃណី។ នៅពេលដែលខ្ញុំនៅទីក្រុងប៉ារីសខ្ញុំស្ទើរតែមិនជឿ ថាបន្ទប់ទឹករបស់បុរសនិងស្ត្រីគឺនៅជាមួយគ្នា។ ខ្ញុំមិនអាចយល់វាបានទេថាបន្ទប់ទឹកតាមផ្លូវនេះសម្រាប់ទាំងបុរស និងស្ត្រី។ ខ្ញុំមិនជឿថាស្ត្រីបានទៅឆ្នេរដើម្បីទៅហែលទឹកជាមួយសង្សាររបស់គាត់ទេ ពួកគេមិនមានបន្ទប់សម្រាប់សម្លៀកបំពាក់ ទេពួកគេបានយកតែសម្លៀកបំពាក់មួយកំភ្លេ តែប៉ុណ្ណោះ បន្ទាប់មកពួកគេបាន ដាក់ខ្សែតូចនៅលើរបស់ពួកគេហើយបានទៅហែលទឹកប៉ុន្តែវាជាការដូច្នោះ។ពួកគេ មិនបានចាប់អារម្មណ៍ទេនោះ។ វាជាទំនៀមទម្លាប់ របស់ប្រទេសបារាំង។

38 នៅអាហ្វ្រិកស្ត្រីនិងបុរស ទាំងក្មេង និងចាស់ដើរគ្មានសម្លៀកបំពាក់ អ្វីទាំង អស់ដើរលើវាលស្មៅធំនៅទីនោះ។ មិនដែលស្គាល់អ្វីជាបន្ទប់ទឹកនោះទេប្រអូរផ្សេងទៀត មិនដែលឃើញអ្វីផ្សេងទៀតទេ។ ប៉ុន្តែពួកគេមិនដឹងពីភាពខុសគ្នាទេ។ ពួកគេមិនដឹងពីភាពខុសគ្នានោះទេ។ ប៉ុន្តែវាជាទំនៀមទម្លាប់ របស់ប្រទេសជាតិ។

39 ប៉ុន្តែខ្ញុំបាននិយាយថា “អូនសំលាញ់យើងខុសគ្នា យើងមកពីសាសន៍ផ្សេងគ្នា។ យើងអ្នកដំណើរនិងជាអ្នកចម្លែកនៅទីនេះ ដែលធ្វើឲ្យយើងមើលទៅខុសគ្នាដូច្នោះ។ ត្បិតព្រះគម្ពីរបានចែងថា ‘ពួកគេបានប្រកាសអះអាងថា ពួកគេបានបង្ហាញថាពួកគេជាអ្នកដំណើរនិងជាមនុស្សចម្លែក ពួកគេកំពុងស្វែងរកទីក្រុងមួយដើម្បីមក។’”

40 បុរសឬស្ត្រីនៅក្នុងប្រទេសអ៊ីតាលី នៅបារាំង នៅអាហ្វ្រិក និងនៅប្រជាជាតិណាផ្សេងទៀត មិន បានកើតជាថ្មីដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេចរុករុកធ្វើដូច្នោះ។ ពួកគេមិនស្លៀកសំលៀកបំពាក់ទេ។ ពួកគេមិនធ្វើដូចនោះទេព្រោះពួកគេបានមកពី ប្រជាជាតិផ្សេង មួយដែលមានអ្នកគ្រប់គ្រងនិងជាអ្នកបង្កើតជាព្រះ។ យើងមកពីស្ថានសួគ៌។ វិញ្ញាណនៅក្នុងខ្លួនរបស់អ្នក លើកទឹកចិត្តដល់ជីវិតអ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកជាជនជាតិអាមេរិចអ្នកនឹងធ្វើដូចអាមេរិកបានធ្វើ។ ប្រសិនបើអ្នកជាជនជាតិបារាំងអ្នកនឹងធ្វើដូចបារាំងបានធ្វើ ហើយបានវិះគន់ដល់ ប្រទេស មួយផ្សេងទៀត។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកគឺជាកូនរបស់ព្រះអ្នកនឹងធ្វើអ្វីដូចអ្វីដែលនៅ ស្ថានសួគ៌វិញជឿវិញ្ញាណរបស់អ្នកមកពីឋានខ្ពស់ហើយវានិងគ្រប់គ្រងអ្នក។

41 ការអ្វីបន្តិចបន្តួចអ្នក ប្រហែលជាមើលទៅវា។ នៅក្នុងបទគម្ពីរអស់អ្នក ដែលស្វែងរកទីក្រុងថ្មីនេះបានប្រព្រឹត្តខុសពីមុន។ ពួកគេបានអះអាងថាពួកគេ ជាអ្នកដំណើរហើយចម្លែក។ ប៉ុន្តែនៅលើផ្នែកនៃជីវិតរបស់កាអ៊ីនគេបានក្លាយជាជនល្មើសនិងផ្តាច់ខ្លួន។ ប៉ុន្តែគ្រីស្ទានជាអ្នកដំណើរនិងចម្លែក។ ជនល្មើសគ្មានផ្ទះទេ។ អ្នកផ្តាច់ខ្លួនជាមនុស្សអាក្រក់។ ប៉ុន្តែអ្នកដំណើរគឺជាអ្វីមួយដែលពិតនិងមកពីទឹកដីពិតប្រាកដនៃសាសន៍ផ្សេង ព្យាយាមដើម្បីស្វែងរកផ្លូវទៅផ្ទះ ដោយបង្ហាញអត្តសញ្ញាណពីការរស់នៅរបស់គាត់នូវអ្វីមួយដែលគាត់មាន។ នេះជាហេតុផល។

42 ប៉ុន្តែមនុស្សដែលធ្វើដូច្នោះ មនុស្សដែលពាក់បែបនោះខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នក។ នៅក្នុងប្រទេសអាហ្វ្រិកខាងត្បូងនៅពេលដែលខ្ញុំបានឃើញអ្នកមិនជឿសាមសិបពាន់នាក់ គ្មានសំលៀកបំពាក់ រុំក្រយជាអ្នកស្រុកដើម។ ក្មេងស្រីដែលមានអាយុដប់ប្រាំមួយ ដប់ប្រាំបី ម្ភៃឆ្នាំ និងក្មេងប្រុសហើយគ្មានសម្លៀកបំពាក់ឈរនៅទីនោះ ភក់នៅពេញមុខនិងលាបលើមុខ ឆ្អឹងកាត់ច្រមុះ ហើយមានឈើព្យួរជាប់ត្រចៀករបស់ពួកគេ ដាក់ឆ្អឹងមនុស្សឆ្អឹងសត្វនៅលើសក់ ហើយធ្មេញសត្វព្យួរលើខ្លួនគេ។ អាក្រាតដូចដែលពួកគេបានចូលមកក្នុងពិភពលោកដំបូង ដែលមិនបានដឹងអ្វីទាំងអស់។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេបានទទួលព្រះគ្រីស្ទ ហើយមានអារម្មណ៍ថាបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ពួកគេ ក្រោកឡើង អោបដៃដើម្បីបាំងការអាម៉ាស់ដល់ទ្រូងរបស់ពួកគេ ហើយដើរទៅរក សម្លៀកបំពាក់ដើម្បីពាក់នៅលើខ្លួនរបស់ពួកគេ។ ហេតុអ្វី? ពួកគេបានក្លាយជាអ្នកដំណើរនិងចម្លែកនៅលើពិភពលោកវិញ។ ហាលេលូយ៉ា! ពួកគេនៅឆ្ងាយពីទ្រូង។ ហ្នឹងហើយ។

43 អូ មនុស្សទាំងនេះបានហៅខ្លួនឯងថាជាគ្រីស្ទាន។ ពួកគេជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុម ជំនុំមួយ។ ពួកគេបានចេញទៅហើយនិយាយថា “យើងជាពួកមេតូឌីស្ទ។ យើងជាពួកបាបទីស្ទ។ យើងជាពួកពេនទីកុស្ត (Pentecostals)។ យើងជាពួកសេវេនដេអេដវេនទីស្ទ។ យើងជាពួក នេះ ពួកនោះ ហើយ ផ្សេងទៀត។” នោះមិនមានណាមួយដែលត្រូវកាន់តាមនោះទេ។ វិញ្ញាណរបស់អ្នកជាជីវិតដែលនៅក្នុងអ្នកនោះជំរុញអ្នកនោះ និងប្រាប់ពីអ្វីដែលអ្នកនោះមាន។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា“តាមរយៈផលផ្លែរបស់ពួកគេអ្នកនឹងបានស្គាល់ពួកគេ។”

44 ក្រុមជំនុំនេះបានក្លាយទៅដូចជាប្រជាជនអ៊ីស្រាអែលជាលើកដំបូង។ ពួកគេបានឃើញសាសន៍ដែលមិនជឿមានស្តេច។ ព្រះទ្រង់ជាស្តេចរបស់ពួកគេ។ ហើយ

ពួកគេបានមើលឃើញថាសាសន៍ដ៏ទៃនោះមានស្តេច ដូច្នេះពួកគេចង់ធ្វើដូចជាសាសន៍ដែលមិនជឿនោះដែរហើយពួកគេបានទិញស្តេចមួយសម្រាប់ខ្លួនឯង។ ហើយពេលពួកគេបានធ្វើវាពួកគេក៏ជួបបញ្ហា។ វាបានចាប់ផ្តើមចូលមកបន្តិចម្តងៗ។ លោកីយ៍បានចាប់ផ្តើមចូលទៅក្នុងខ្លួនពួកគេបន្តិចម្តងៗ។ ទីបំផុតបានបញ្ចប់ឡើងនៅក្នុងរាជស្តេចអំរាប។ ស្តេចមួយអង្គបានខិតជិតបន្តិចម្តងៗទៅរកបញ្ហា បន្តិចម្តងៗខិតទៅជិតវាហើយទីបំផុតបានផ្តាច់ជីវិតចេញពីពួកគេ។ នៅទីនោះពួកគេនឹងបានទៅ។ ហើយពេលដែលស្តេចពិតប្រាកដមកពួកគេ មិនស្គាល់ទ្រង់ទេ។

45 នោះជារឿងដូចគ្នាក្នុងក្រុមជំនុំបានធ្វើ។ ពួកគេត្រូវបានប្រព្រឹត្តដូច្នោះ។ អ្នកគឺនៅទីនេះដែរ។ វាលធានយោបាយ ការអប់រំ។ ក្រុមជំនុំត្រូវបានប្រតិបត្តិតាមអង្គការ សង្គម ព្រះវិហារធំៗ គ្រូគង្វាលអំនួតៗ។ ហើយនៅពេលដែលស្តេចពិតប្រាកដមកពួកគេមិនស្គាល់ទ្រង់ទេ ហើយពួកគេគ្មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលជាស្តេចរបស់ពួកគេ។ ពួកគេ មិនបានស្គាល់ទ្រង់ទេប៉ុន្តែពួកគេស៊ើបចំអកដាក់ទ្រង់។ ដូចដែលពួកសាសន៍យូដាបានធ្វើចំពោះព្រះមេស៊ីរបស់ពួកគេ ក្នុងក្រុមជំនុំក៏ បានធ្វើចំពោះព្រះមេស៊ីដូចគ្នាដែរ។ ពួកគេមិនបានដឹងនោះទេ។ ពួកគេមិនមាន ការយល់ដឹងខាងវិញ្ញាណនោះទេ ព្រោះពួកគេជឿលើឯកសារដែលពួកគេមើលឃើញ ហើយអ្វីដែលគេឃើញអាគារធំៗ ព្យាយាមប្រៀបធៀបជាមួយលោកីយ៍។ យើងមិនដែលបង្រៀន—បង្រៀនឲ្យប្រៀបធៀបជាមួយលោកីយ៍នោះទេ។ យើងបានបង្រៀនឱ្យបន្ទាបខ្លួនវិញ។

46 ហើយមួយទៀតសំខាន់បំផុតគឺនៅជាប់ជាមួយព្រះ។ ហើយនៅថ្ងៃនេះមានការព្យាបាលរបស់គ្រូគង្វាលម្នាក់នៅលើវាលស្មៅ មានដៃម្នាក់ចង់ធ្វើការប្រកួតប្រជែងជាមួយ។ ម្នាក់នោះនិយាយថា “សូមព្រះប្រទានពរព្រះជាម្ចាស់ ខ្ញុំមាន ច្រើនពាន់នាក់។ ខ្ញុំមានការប្រជុំដ៏ធំជាងអ្នក។” តើអ្វីដែលធ្វើឱ្យមានភាពខុសគ្នា? យើងមានម្នាក់ឬមួយលាននាក់អ្វីដែលធ្វើឱ្យមានភាពខុសគ្នា? តើយើងជឿ លើ ព្រះពិតទេ? តើយើងជឿលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ? តើយើងឈរនៅក្រោមការ សាកល្បងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឬ? វាគឺជាការពិតឬ? នោះហើយគឺជារឿង សំខាន់។

47 ប៉ុន្តែយើងសម្របតាមព្រះគម្ពីរ។ មានក្រុមជំនុំពេនតេកុស្តជា ច្រើនដែល មានមូលដ្ឋានគ្រឹះនៅលើព្រះគម្ពីរ។ មាន...ខ្ញុំមិនចង់ឲ្យឈឺចាប់ផ្នែកអារម្មណ៍ ទេ។ ខ្ញុំនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ធ្វើអ្វីតែនៅក្នុង ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំប៉ុន្មាន ព្រោះខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយពីដំណឹងល្អ។ ប៉ុន្តែមានគ្រូអធិប្បាយ ពេនតេកុស្តរាប់ម៉ឺននាក់ដឹងថាគ្មានការនេះនៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលជ្រមុជទឹកក្នុង ព្រះនាម “នៃព្រះវរបិតាព្រះរាជបុត្រានិងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ខ្ញុំបានសាកល្បង ជាមួយអាចារ្យ ឬនរណាម្នាក់ឲ្យបង្ហាញខ្ញុំ កន្លែងណា ដែលមនុស្សគ្រប់គ្នាបាន ទទួលបុណ្យ ជ្រមុជ ទឹកក្នុងព្រះនាមនៃ “ព្រះវរបិតាព្រះរាជបុត្រានិងព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។” ប៉ុន្តែ ពួកគេបានសម្របព្រោះក្នុងអង្គការទាំងមូលក៏ធ្វើដូច្នោះដែរ។ តាំងពីដើមគ្មានមនុស្សណាម្នាក់នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មីនិងបរិយស្នាគ្រោយទៀត ធ្វើបែបនោះទេប៉ុន្តែជ្រមុជក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ចុះវាយ៉ាងម៉េច? គឺ អង្គការ។ ដែលបានធ្វើវា។ សម្របតាមវា!

48 ហើយ សព្វថ្ងៃនេះពួកគេបានយកកម្មការតាម ផ្លូវទាំងអស់ចេញពីដង ផ្លូវ។ ពួកគេបានយកគ្រាប់ចេញពីក្រុមជំនុំ។ ពួកគេបានយកសិរីរុងរឿងចេញពីក្រុមជំនុំ និងមាន ការអធិប្បាយនៅក្នុងសិក្ខាសាលា ជាការអធិប្បាយដែលគ្មានន័យសំរាប់ ព្រះ ទាំងអស់គឺចាំងក្នុងសង្គមហើយស្រ្តីស្លៀកខោខ្លី និងរូបដែល កំពុង បញ្ចេញ សាច់ហើយបុរសជក់បារី លេងល្បែង និងនិយាយរឿងអាសអាភាស។ វាជាការ អាម៉ាស់នៅចំពោះព្រះភ័ក្ត្រព្រះជាម្ចាស់! ខ្ញុំដឹងថាជាការលំ បាកប៉ុន្តែវាជា ពេល ដែលនរណាម្នាក់ត្រូវនិយាយអ្វីមួយ។ ការសម្របតាមកំពុងផ្តល់ឱ្យនៅក្នុងការ ប្រព្រឹត្តដូចលោកីយ៍!

49 ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាខ្ញុំត្រូវឈរតែម្នាក់ឯងនឹងគ្មាននរណាម្នាក់នៅជាមួយ ប៉ុន្តែ ព្រះ តែមួយគត់ដែលខ្ញុំនឹងផ្សាយសេចក្តីពិតនៃព្រះគម្ពីររបស់ព្រះហើយឈរលើជំនឿដ៏ រឹងមាំ។ ប្រសិនបើខ្ញុំស្លាប់ខ្ញុំនឹងនៅតែឈរក្នុងសេចក្តីពិត។ ជាការពិតណាស់។ យើងចង់បានសេចក្តីពិត។ ខ្ញុំនឹងមិនវាស់វាតាមរយៈព្រះវិហារផ្សេងៗនោះទេ ប៉ុន្តែ គឺយោងតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដែលខ្ញុំចង់វាស់។

50 ប៉ុន្តែដេលីឡា តើអ្នកបានសម្គាល់ទេ? នាងដឹងថាសាំសុនមានកំលាំង។ តែ នាងមិនបានដឹងថាកំលាំងនោះទុកនៅកន្លែងណាឡើយ។ នាងមិនអាចប្រាប់នូវ អ្វីដែលជាអំណាចនោះទេ ប៉ុន្តែមានកម្លាំងខ្លាំងមួយដែលសាំសុនបានកាន់កាប់

ហើយនាងចង់រកវាឱ្យឃើញ។ ហើយដូចដែលនាងដេលីឡាបានញែញ៉ាំង សាំសុនដោយសម្រស់របស់នាង។ អូនាងបានស្លៀកពាក់បែបស្រីបស្រាល។ ហើយនាងបានដើរទៅមុខគាត់និងនាងបានធ្វើបូកដូចក្មេង ជំទង់ៗសព្វថ្ងៃ ជាដើមហើយ—ហើយគ្រាន់តែចង់ធ្វើអ្វីមួយដូចអ្នកផ្សេងទៀតនាងព្យាយាម ដើម្បីទាក់ទាញសាំសុន។

51 នោះជារឿងដដែលដែលលោកីយ៍បានធ្វើចំពោះក្រុមជំនុំ។ ឥឡូវនេះតើដីខ្លាំងរបស់អ្នកនៅឯណា?

52 “អី ប្រសិនបើយើងរៀបចំ នោះនឹងបំបែកកំលាំងនោះ។” ព្រះវិហារកាតូលិកបានធ្វើវាហើយ។

53 “ប៉ុន្តែកីលីស្ទីនមកចាប់អ្នកហើយ សាំសុន។” ហើយលោកលូធីចេញមក។

54 បន្ទាប់មកពួកគេបានរៀបចំម្តងទៀត។ “ប្រសិនបើអ្នកនឹងចងខ្ញុំដោយ ខ្សែមួយផ្សេងទៀតវានឹងជាប់។” ដូច្នេះពួកគេបានធ្វើ។

55 “ពួកកីលីស្ទីនមកហើយសាំសុន។” តើមានអ្វីកើតឡើង? លោកវេស្ទីចេញមកនិងបានបំបែកខ្សែនោះ។

56 “ឥឡូវនេះអ្នកបានបញ្ជាក់ខ្ញុំជាយូរមកហើយ។ តើអ្នកមិនដឹងថាខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នកទេសាំសុន? ត្រូវប្រាប់ខ្ញុំពីសេចក្តីពិតនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក។”

“យល់ព្រមចូរអ្នកចងខ្ញុំដោយខ្សែមួយទៀត។”

57 “ត្រឹមត្រូវពេលនេះអ្នកនឹងធ្វើបាន។” តើវាជាអ្វី? នោះជាខ្សែនៃនិកាយ។

58 “ទ្រង់អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំមានសេរីភាពខ្ញុំមិនត្រូវការទទួលនិកាយផ្សេងទេ។ បន្ទាប់មកខ្ញុំប្រាប់អ្នកចុះ អ្នកនឹងអាចបំបែកខ្ញុំបាន។” ដូច្នេះក៏មានអ្នកពេនទីកុស្តនិយម។ កន្លែងណាដែលជាអំណាចរបស់អ្នក?

“ពួកកីលីស្ទីន បានមកហើយ។” ហើយគាត់បានផ្តាច់ខ្សែម្តងទៀត។

59 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះតើមានអ្វីកើតឡើង? មានអ្នកពេនទីកុស្ត ជាបណ្ឌិតខាងទេវវិទ្យាជាគ្រូគង្វាលរបស់ពួកគេ និងមនុស្សអស្ចារ្យផ្សេងទៀត។ ពួកគេមានគ្រាន់តែជាអ្វីដែលមាននៅសាលានិងក្នុងកូនសាសនាដែល មេតូឌីសប្រធានទីស្នូបអ្នកផ្សេងទៀតក្នុងចំនោមពួកគេមានតែប៉ុន្មោះ។ ចូលទៅក្នុង ព្រះវិហារមួយហើយអ្នកមិនអាចស្តាប់ឮថា“អាម៉ែន” គ្រាន់តែជាមែកធាងមួយនៃ អ៊ីស្ទីមូស(Eskimos)

ចេញពីខាងស្តាំនៃប៉ូលខាងជើង។ ត្រជាក់! គ្មានចំណាប់អារម្មណ៍!“ហើយឥឡូវក៏ លីស្ទីនមកចាប់អ្នកហើយសាំសុន។”

60 ពួកក៏លីស្ទីនមកចាប់អ្នកហើយពួកអ្នកអាមេរិក។ ជាកន្លែងតែមួយនៃវិញ្ញាណ នោះ?តើភាពតែមួយនៃពេនតេកុស្តនៅឯណា? ក្រុមជំនុំរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ និងការរួបរួមក្រុមជំនុំរបស់ព្រះជាម្ចាស់នេះ នោះ ហើយផ្សេងទៀត ជាមួយគ្នា ជាមួយនឹងភាពខុសគ្នាលើទ្រឹស្តីផ្សេងគ្នាមួយ នោះនិងម្នាក់ទៀតថា នោះ។ ដូច្នេះ យើងកំពុងតែបែកបាក់រហូត ដល់អ្នកអាចចូលទៅ ក្នុងទីក្រុងមួយដើម្បីរៀបចំការ រីកចម្រើនផល ប្រសិនបើមានព្រះវិហារឧបត្ថម្ភ តែអ្នកដទៃទៀតមិនទាំងចូលរួមផង។ កម្មវិធីស្តីអ្នកចាប់អ្នកហើយ អាមេរិកអើយ។

61 តើកំលាំងរបស់យើងនៅឯណា? កន្លែងណាដែលជាសិរី រុងរឿងរបស់យើង? តើវាគឺជាអ្វី? ដោយសារតែយើងទទួលប្រាជ្ញារបស់មនុស្ស ជំនួសអំណាចនៃព្រះ! ហេតុអ្វីបានជាពួកគេធ្វើគ្រុកគ្រាងនិងអ្វីរបស់យើងទៅជាអីដូចចូនិងទន់ជ្រាយ ដូច្នេះ រហូតដល់ពួកគេ បានរៀបចំឱ្យយើង ទន់ចិត្តនិងរឹងរូសនិងរហូតដល់ មនុស្ស...តើអ្នកធ្លាប់ឮសម្រែកក្នុងក្រុមជំនុំទៀតទេ? អ្នកមិន ឮនរណាម្នាក់យំ ទៀតទេ។ កៅអីរបស់អ្នកទុញសោកគឺនៅបន្ទប់ក្រោមដី។ មិនមានសិរីរុងរឿង ទៀត នៅក្នុងព្រះវិហារឡើយ។ អ្វីដែលយើងធ្វើបានគឺគ្រាន់ខាងក្រោយហើយ រឹងមាំតាមដែលយើងធ្វើបាន។ យើងគ្មានសេរីភាពទេ។ យើងកំពុងជាប់ចំណង។ ពួកអារក្សជាមួយនឹងសម្ភារៈទំនើបរបស់វាបានចងពួកជំនុំរបស់ព្រះដ៏ជាព្រះដែល មានព្រះជន្ម រស់នៅ។ ហ្នឹងហើយ។ គ្មានកំលាំងនៅក្នុងព្រះវិហារទៀតទេ។ គ្មាន សេរីភាពទៀតទេ។ ប្រជាជនមានភាពទន់ជ្រាយហើយរឹងរូស! ហេតុអ្វី ព្រះជាម្ចាស់ អាចចូល មកក្នុងចំនោមក្រុមជំនុំ ពេនទីកុស្តនេះហើយបង្ហាញថាទ្រង់គឺជាព្រះ ហើយបញ្ជាក់ពីទិសម្ចាស់របស់ទ្រង់នៃការរស់ឡើងវិញ វាមិនបានធ្វើឱ្យពួកគេរង្គើ ឡើយ។ សិរីល្អ! ហេតុអ្វី វាជាភាពអាម៉ាស់មួយ! ខ្ញុំដើរនៅទូទាំង ប្រទេសព្រះ កំពុងធ្វើការ ធ្វើទិសគាល់ ហើយប្រជាជនវិញអង្គុយលេង “មែនហើយ ខ្ញុំអាច ទាយបានថាការទាំងអស់គឺត្រឹមត្រូវ។ អូខ្ញុំដឹងថាព្រះអាចធ្វើបាន។” វាមិនបាន ធ្លាក់ប្រែពួកគេទេ! ហេតុអ្វី? ពួកគេកំពុងមានចំណងជាមួយនាងដេលីឡា ដែល ជាចំណងលោកីយ៍។ ពួកគេបានខ្លោះ។

62 ឥឡូវនេះពួកគេបានជាប់នៅក្នុងចំណង ការចងជាសហព័ន្ធ។ “ពួកភីលីស្ទីនបានមកហើយ សាំសុន។” តើអ្នកនឹងធ្វើអ្វីជាមួយវា?

63 “អូ! យើងបានទទួលនិកាយធំ។” ពិតណាស់។ “យើងមានសមាជិក កាន់តែច្រើនហើយច្រើនជាងអ្វីដែលយើងធ្លាប់មាន។” ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅ កន្លែងណា? តើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅកន្លែងណា?

64 នោះជាអ្វីដែលវិញ្ញាណអាក្រក់បានធ្វើ។ វាបានល្បួងក្រុមជំនុំ។ វាបន្តល្បួងក្រុមជំនុំនេះ។ “ចូរមករកខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវទ្រង់ទ្រាយទីនេះ ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែ ធ្វើការនេះ។ ប្រសិនបើអ្នកកម្ចាត់អ្នកអធិប្បាយបង់បង់ដែលអ្នកមានហើយទទួលមនុស្សម្នាក់ទៀតដែលជាបណ្ឌិតផ្នែកទេវសាស្ត្រមានចំណេះដឹងហើយយើងនឹងសាងសង់ព្រះវិហារបុរាណធំមួយដែលស្រស់ស្អាតហើយយើងនឹងបានដូចជាពួកគេដែរ។” គួរឱ្យខ្មាសចំពោះអ្នកណាស់! វាអន់ជាងមនុស្សដែលមិនដឹងថាការហ្វូងចេញមកពីគ្រាប់ទៅទៀតប៉ុន្តែត្រូវបាន ពេញ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលមិនបានសម្របតាមឡើយ តែដោយអំណាចនៃព្រះជាម្ចាស់។

65 ប៉ុន្តែវាបានទទួល អូ ដូចជាវិស្វលោកនៅតែពួកបរិសុទ្ធត្រីក្រមួយចំនួនអាចបំបែកតាមរយៈការប្រជុំនិងនិយាយភាសាដទៃ ឬស្រែកបន្តិចឬធ្វើអ្វីមួយហើយ ពួកគេទាំងអស់ឈរនៅជុំវិញហើយមើលគ្នាទៅវិញទៅមក។ “វាជាស្តីហ្នឹង? ឆ្ងល់ណាស់ហេតុអ្វី? មានមនុស្សឆ្លុតធ្លាក់ចុះទៅក្នុងកន្លែងណាមួយ។” អ្នកដឹងទេថានោះជាការពិត! ពួកបរិសុទ្ធកំសត់មួយចំនួនបានឈាន ទទួលបានការសប្បាយចិត្តគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីលើកដៃរបស់ពួកគេឡើង ហើយស្រែក ដើម្បីនឹងសរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់អ្នកទាំងអស់គ្នានឹងស្រែកថា “អាម៉ែន” ទៅកាន់អ្នកអធិប្បាយដំណឹងល្អហើយអ្នកដទៃទៀតបានបែរមកមើល និងឃើញអ្វីដែលគាត់បាន អធិប្បាយ។ នោះហើយជាពួកពេនទឹកស្អុននិយម។ តើមានរឿងអ្វីកើតឡើង? អ្នកកំពុងចម្លងតាមពួកមេតូឌីស ចម្លងពីពួកបាបទីស្ត ចម្លងពីកាតូលិកហើយកាតូលិកបានយកគំរូតាមនរក។ ហើយវាទាំងអស់ បានចម្លងពីឋាននរក! ត្រូវហើយ។

66 នាងដេលីឡាបានល្បួងអ្នកឱ្យចូលទៅក្នុងព្រះវិហារដ៏រធំ ល្អ អ្នកដឹកនាំមានចំនេះដឹងដែលមានកំរិតល្អប្រសើរជាងមុន។ “អើ អ្នកដឹងថាដូច្នោះហើយ-ដូច្នោះនៅទីនេះគឺជាសេដ្ឋី ប្រសិនបើគ្រាន់តែឱ្យគាត់ចូលមកក្នុងក្រុមជំនុំរបស់យើង! អូខ្ញុំ

អើយ!” ប្រសិនបើគាត់មិនបានកើតជាថ្មីទេបន្ទាប់មកគាត់មិនសមនឹង ទទួលទៅ នៅទីនោះទេ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាគាត់មានលុយមួយលានដុល្លារអីនោះទេ។ ប្រសិនបើ គាត់ជាម្ចាស់សែសិបកាឌីឡាក់អ្វីដែលគាត់មាន គឺត្រូវកើតជា ថ្មីម្តង ទៀតចូលមក ទីនេះដើម្បីបានកើតជាថ្មីដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ចេញពីទីនោះមកក្នុងកំណើត ថ្មីកំពុងញិះសំបោរ(សូមអភ័យទោស) ស្រែកនិងយំកាន់ជាប់ដូច អ្នកដទៃទៀត បានធ្វើនិងរស់នៅក្នុងជីវិតថ្មីមួយបញ្ជាក់ថាអ្នកបានទទួលវា។ អាម៉ែន។ នោះ ហើយ ជាអ្វី ដែលអ្នកត្រូវការ។

67 “សាំសុនអើយ ភីលីស្ទីនគ្របលើអ្នកហើយ។” របបកុំមួយនីស្តបានគ្របលើ អ្នកហើយ។ លោកីយ៍បានគ្របលើអ្នកហើយ។ អារក្សគឺគ្របលើអ្នកហើយ។

68 ពេលពួកគេត្រឡប់មកវិញហើយពួកគេ នឹងឃើញព្រះវិញ្ញាណរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ធ្វើការអស្ចារ្យនិងបានរស់ឡើងវិញពីសុគត អ្វីដែលព្រះយេស៊ូបាន សន្យាពួកគេបាននិយាយថា “អ្នកដឹងទេខ្ញុំគិតថាលោកប្រាណាបាំទទួលបញ្ហា ផ្លូវចិត្តជាច្រើន។ គ្រូគង្វាលរបស់ខ្ញុំនិយាយថានោះជាការដែលអារក្សល្អៗ”

69 អ្នកមានជំនឿខ្សោយ ហើយមានពុតត្បុត ដែលមិនចេះជឿសេចក្តីពិតអ្នកជា ចចកតែពាក់ស្បែកចៀម! ព្រះយេស៊ូមានព្រះបន្ទូលថា “បើសិនជាអ្នករាល់គ្នា ស្គាល់ខ្ញុំនោះអ្នកនឹងដឹងពីថ្ងៃរបស់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែអ្នកគឺជាអម្បូរនៃព្រះបាទសូល ដែល ព្យាយាមដើម្បីធ្វើឱ្យអ្នកដូចជាអ្នកលោកីយ៍។

70 យើងចង់បានពូជនៃព្រះដែលមិនគ្រាន់តែសម្របតាមព្រះបន្ទូលប៉ុន្តែ អធិប្បាយពីសេចក្តីពិតនិងឈរមាំក្នុងពិធីជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធវិញ។

71 តើអ្វីដែលលោកីយ៍បានធ្វើ? វាដកយកកំលាំងរបស់អ្នកចេញ។ អ្នកបាន កើតមកជាណាសារីត ពោនតេកុស្ត ប៉ុន្តែលោកីយ៍បានកោរអំណាចរបស់អ្នក ចេញ។ ឥឡូវនេះវាគ្រាន់តែទន់ជ្រាយដូចជាពួកគេដែរ។

72 តើយើងនឹងធ្វើអ្វី? តើនឹងមានអ្វីកើតឡើង? មានសិរីរុងរឿងមួយដែលខ្ញុំគិតថា វាអាចបញ្ចប់អត្ថបទនេះ។

73 ខណៈពេលដែលសាំសុនត្រូវបានគេចង! យើងមិនអាចមានការផុសផុល បានទេ។ សូមស្តាប់ពាក្យរបស់បងប្រុសដ៏ស្មោះត្រង់ម្នាក់លោក ប៊ីលីហ្គ្រាហាំ “ថ្ងៃ នៃការផុសផុលរបស់យើង!” ចូរស្តាប់នូវពាក្យរបស់លោកអូរ៉ូលូប៊ីត បានស្រែក

ថា “ថ្ងៃនៃការផុសផុលរបស់យើង!” ចូរស្តាប់ពាក្យរបស់ពួកគេ “ថ្ងៃនៃការ ផុសផុល របស់យើង!” តើយើងអាចមានការរីកផុសផុលបានយ៉ាងណាខណៈដែលយើងនៅ ជាប់ចំណងនៅឡើយ? យើងបានចងព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ ជាមួយនឹងអង្គការ និងប្រពៃណីរបស់យើងហើយ យើងមិនអាចមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃការរីក ផុសផុលឡើយ។ អាម៉ែន។ ខ្ញុំដឹងថាវាក្តៅដោយសារអាកាសធាតុក្តៅប៉ុន្តែវាជា ការពិត។ តើយើងអាចមានព្រះវិញ្ញាណរីកផុសផុលដោយរបៀបណាខណៈដែល អ្នកជាប់ចំណងនិង ទន់ជ្រាយដូច្នោះ! “ទម្រង់ជាអ្នកកោតខ្លាចព្រះ” ព្រះគម្ពីរបាន មានបន្ទូលថាពួកគេអាចមាន។ “ទម្រង់នៃការគោរពព្រះ ប៉ុន្តែបដិសេធអំណាច ព្រះ។” អំណាចនៃអ្វី? អំណាចនៃអង្គការ? អំណាចនៃលោកីយ៍? អំណាចនៃ ក្រុមជំនុំ? អំណាចនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ! នោះហើយជាកន្លែងសម្ងាត់នៅក្នុង ក្រុមជំនុំ។ ហើយនៅពេលដែល ក្រុមជំនុំចិញ្ចឹមគ្រូអធិប្បាយមានការអប់រំ អគារធំ និងសម្លៀកបំពាក់ជំនួស ទម្រង់នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធពីមុន ពួកគេគួរតែនៅក្នុង បេសកកម្មម្តងទៀត។ អាម៉ែន។ ជាការពិត។ តើអ្នកនឹងមានការរីកផុសផុលនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដោយរបៀបណា មនុស្សកាត់ផ្តាច់វានិងចងវា ហើយពួកគេ មានការភ័យខ្លាចចំពោះវាទៀត? នោះហើយជាបញ្ហា។

74 “ភីលីស្ទីន បានចាប់អ្នកហើយ។” ប៉ុន្តែព្រះបានប្រទានពរសង្ឃឹមដល់យើង ខណៈដែលសាំសុនបាននៅក្នុងគុក...

75 តើដំបូងដែលពួកគេបានធ្វើអ្វីនៅពេលដែលពួកគេចាប់គាត់បាន? ដំបូង ពួកគេចងគាត់សិន។ ពួកគេបានយកអំណាចចេញពីគាត់ ដោយសារគេបាន រកឃើញការសម្ងាត់របស់គាត់។ លោកីយ៍បានរកឃើញការសម្ងាត់របស់អ្នក។ ឥឡូវនេះស្រ្តីទាំងអស់បានកាត់សក់របស់ពួកគេដូចជាលោកីយ៍បានធ្វើ។ ហើយ ប្រុសៗបានធ្វើដូចជាលោកីយ៍។ វាមិនអីទេ ប្រាប់រឿងកំប្លែង និងកំប្លែង អាសអាភាស និងចេញទៅក្រៅជក់បារីនិងផិតជាមួយប្រពន្ធរបស់អ្នកផិតខាង ខ្លួន និងធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងផ្សេងទៀតការជីកបន្តិចបន្តួចដើម្បីការរាប់អានសង្គម។ ខ្ញុំ ចង់ដេកញ៉ាំនំសូដា និងជីកទឹកនិងរស់នៅស្អាតស្អំ និង បរិសុទ្ធនៅចំពោះ ជាជាង ការសម្របតាមព្រោះតែការងារសង្គម។ ហ្នឹងហើយ។ ពិតណាស់។ ចូររស់នៅក្នុង សេចក្តីពិតចំពោះព្រះ។

76 “សាំសុន ភីលីស្ទីនមកចាប់អ្នកហើយ។” រោងឧបោសថប្រាណហាំលោកីយ៍ និយមគឺមកសន្សឹមៗក្នុងចំនោមអ្នកហើយ។ តើវាជាអ្វី?តើអ្នកបានបង្ហាញ ការសម្ងាត់របស់អ្នកឬទេ? តើអ្នកបានបង្ហាញការសម្ងាត់ដែលព្រះផ្តល់ឱ្យអ្នក នូវពេលដែលអ្នកនៅជាជញ្ជាំងអាចរំលោភកាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុន? តើអ្នកបានឲ្យ វា ទៅជាមួយសង្គមក្នុងការថ្វាយបង្គំឬទេ? តើមានអ្វីកើតឡើងចំពោះអ្នក? ព្រះ ទ្រង់អាច យាងមកធ្វើការអស្ចារ្យនិងទៅចំនោមមនុស្សជាច្រើន ហើយប្រាប់ពីការ សម្ងាត់នៃចិត្តរបស់ពួកគេ ហើយនឹងអ្វីគ្រប់យ៉ាង និងព្យបាលអ្នកជំងឺនិងអ្នករងទុក្ខ ហើយ ធ្វើទីសំគាល់ និងងការអស្ចារ្យនិងការផ្សាយព្រះបន្ទូល តាមតែពួកគេអាចធ្វើ បាន ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយមនុស្សនឹងនិយាយថា “មែនហើយខ្ញុំគិតថា វាមិនអីទេ។ យើងអាចរីករាយស្តាប់យូរៗម្តងប្រសិនបើយើងមិនអស់កម្លាំងពេក។” នោះជារោងឧបោសថប្រាណហាំ។ ភីលីស្ទីនគឺមករកអ្នកហើយ។

77 ខណៈពេល ធ្លាប់បានបំពេញនៅពេលដែលចែកចាយព្រះបន្ទូល ហើយ ពួក បរិសុទ្ធចាស់ៗមួយចំនួនជាមួយ ទឹកភ្នែករបស់ពួកគេ នឹងធ្លាក់ដល់ជើងរបស់ ពួកគេហើយដើរយំដោយមិននិយាយពាក្យអ្វីទាំងអស់ គ្រាន់តែដើរនៅជុំវិញពីរ ឬបីដងហើយអង្គុយនឹងពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ! ព្រះបន្ទូលបានចំអែត ពួក គេ! “មនុស្សមិនមែនរស់ដោយសារនំប៉ុងប៉ុណ្ណោះទេគឺរស់ដោយគ្រប់ទាំង ព្រះបន្ទូល ដែលចេញពីព្រះឱស្ឋរបស់ព្រះមក។” ភីលីស្ទីនមករកអ្នកហើយរោង ឧបោសថប្រាណហាំ។

ភីលីស្ទីនមករកអ្នកហើយពួកអ្នកពេនទីកុស្ត។

78 ជាការពិតភីលីស្ទីនបានចាប់អ្នករួចហើយ ក្នុងចំនោមអ្នក ជាយូរមកហើយ នៅពេលដែលអ្នករៀបចំខ្លួនយ៉ាងតឹងរឹងគ្មានអ្វីអាចចូលក្នុងអ្នកបានទេលើកតែ ព្រឹសប៊ីធើរៀន បាបទីស្ត មេតូឌីស កាតូលិកឬអ្វីផ្សេងទៀត។ ប៉ុន្តែអ្នកគ្មានអ្វីត្រូវ ធ្វើជាមួយអ្នកទាំងនោះទេ។

79 ដូច្នោះការរីករាយដុលដុលគឺនៅសម័យយើងនេះ? តើយើងអាចមានវាដោយ របៀបណាបើអ្នកឧបត្ថមការរីករាយដុលដុលត្រូវបានចងជាប់ដោយលោកីយទៅ ហើយ? ព្រះនឹងមិនចូលមកក្នុងកន្លែងដែលលោកីយតាំងនៅនោះទេ អ្នកអាច ពឹងលើវា។ អ្នកចូលរួមជាមួយវា បន្ទាប់មក—វាអស់ហើយ។ នៅពេល ដែល អ្នក អនុញ្ញាតឱ្យលោកីយចូលមកនៅក្នុងអ្នក អ្នកនឹងធ្វើសកម្មភាព ដូចជាលោកីយ៍

ដែរ បន្ទាប់មកអ្នកត្រូវបញ្ចប់។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែល អ្នកកាត់ផ្តាច់ពីច្រវាក់លោកីយ៍ ហើយត្រលប់មករកព្រះនោះព្រះនឹងប្រើអ្នករហូតទាល់តែអ្នកបានប្រែជីវិតជាថ្មីម្តង ទៀត។

80 នេះជាក្តីសង្ឃឹមតែមួយគត់ដែលខ្ញុំមាននៅព្រឹកនេះ ដើម្បីជំរុញដល់រាជសារ របស់ខ្ញុំគឺដូច្នោះ “ពេលដែលសាំសុនត្រូវបានគេចង សក់បានដុសថ្មីមកវិញ។”

81 ព្រះព្រះវិហារផ្សេងទៀតមុនពេលនៃគ្រាចុងក្រោយ នោះអំណាចនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធអាចចូលមកក្នុងនាងបាន ក្នុងការងារព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ក្នុងព្រះគម្ពីរ ម៉ាកុស ជំពូក១៦ អាចដើរតាមក្រុមជំនុំនិងកិច្ចការជំពូក២:៤កិច្ចការ ជំពូក២:៣៨ទាំងអស់នេះត្រឹមត្រូវតាមក្រុមជំនុំ។ ទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យនឹង ដំណើររបស់ ពួកសាវ័ក។ ទីសំគាល់យ៉ាងធំនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់បាន នៅជាមួយពួកគេ។ ខណៈពេលដែលពួកយើងនៅក្នុងគុកព្រះប្រាកដជាដំដំណាំ នៅ កន្លែងណាមួយសម្រាប់មុនការសំលាប់ចុងក្រោយ។ ប្រហែលជាអ្នក ដែលជាមិត្ត គ្រិស្តានរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះព្រឹកនេះសូមឲ្យកំលាំងរបស់អ្នកចាប់ផ្តើម កើនឡើង។ ខ្ញុំសូមអធិស្ឋានសូមឱ្យព្រះបន្ទូល នៅព្រឹកនេះហើយចេញទៅក្នុងដី ល្អ ទៅកន្លែងណាដែលនឹងចូលទៅ ខ្ញុំជឿថាព្រះ បន្ទូលនេះនឹងជួយនាំយកមក នូវវីតាមីនទៅ ក្នុងប្រព័ន្ធភាយរបស់អ្នក ដែលអាចចម្អិនដល់កំលាំងវិញ្ញាណ ត្រឡប់មកជីវិត ម្តងទៀត។

ចូរយើងអានក្បាលចុះនិងអធិស្ឋាន។

82 អូ ព្រះជាម្ចាស់ជាអ្នកបង្កើតផ្ទៃមេឃនិងផែនដី ជាអ្នកនិពន្ធនូវជីវិត អស់កល្បហើយជាអ្នកផ្តល់គ្រប់ការល្អនិងអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណ សូម ទទួលពាក្យទាំងនេះនៅព្រឹកនេះ: និងដាក់ក្នុងចិត្តពួកគេស្រោចទឹកពួកគេ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ សូមអោយអ្នកដែលបានអធិស្ឋាន ទាំងនេះឃើញពីលោកីយ៍ កំពុងល្អក្រុមជំនុំ ហើយទីបំផុតគេបានរកឃើញអំណាចរបស់វារកឃើញកន្លែង សម្ងាត់ហើយបានរកឃើញកន្លែងដែលការសម្ងាត់កុហក ហើយកោរវាចេញ។ សូមយកអ្នកដែលបានស្រែកពីជ័យជំនះ អ្នកដែលដោតជ័យ និងដកគេចេញ ឲ្យនៅផ្ទះនៅយប់ថ្ងៃពុធដើម្បីមើលកម្មវិធីទូរទស្សន៍។សូមដកអំណរចេញពីចិត្ត របស់ពួកគេ និងធ្វើឱ្យ ពួកគេស្រឡាញ់លោកីយ៍ជាងស្រលាញ់ព្រះ។ វាបានផ្តល់ ឱ្យពួកគេ បន្ថែម ទៀតខាងលោកីយ៍សំរាប់លោកីយ៍ បំណងប្រាថ្នាកាន់តែច្រើន

សម្រាប់ការកម្សាន្តខាងលោកីយជាងមានការផ្សាយដំណឹងល្អ។ ប្រសិនបើមិនមានក្រុមតន្ត្រីទេមនុស្សនៅតែបន្តមិនចូលរួមហោរាកញ្ជៀវយ៉ាងខ្លាំង ពួកគេមិនចង់បានដំណឹងល្អឡើយទេ ដែលនាំឱ្យមានអំណរនៃទឹកភ្នែកដល់ ព្រលឹងពួកគេដែលនាំឱ្យមានការព្យាបាលមកពីព្រះត្រឡប់មកវិញនោះជាការស្ដារឡើងវិញនៅអំណោយទានពួកសាវកមកក្នុងក្រុមជំនុំ ដែលបាននាំដោយព្រះគ្រីស្ទរស់ឡើងវិញ ព្រះមេស៊ីក្នុងថ្ងៃនេះ។

⁸³ ប៉ុន្តែខណៈដែលអ៊ីស្រាអែលត្រូវបានចងភ្ជាប់ដោយ—ស្ដេចរបស់ខ្លួននោះ ពួកគេមិនអាចតាមស្ដេចពិតបានឡើយ ហើយស្ដេចពិតប្រាកដ នៅពេលដែលទ្រង់ បានយាងមកពួកគេមិនស្គាល់ទ្រង់ទេ។ ដូច្នេះវាគឺថ្ងៃនេះ។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយជាស្ដេចនៃសិរីល្អដែលលេចឡើងទំរង់ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ព្រះអម្ចាស់អើយ ពួកគេមិនដឹងអីនោះទេ។ ពួកគេមិនទទួលស្គាល់ទ្រង់ទេ។ ពួកគេបានរៀបចំយ៉ាងតឹងតែងដូច្នេះពួកគេមិនបានយល់ពីទ្រង់ទេព្រោះវាមិននៅក្នុងអង្គការរបស់ពួកគេ។ ព្រះអម្ចាស់អើយ នេះគឺជាការងាររបស់អារក្សដែលបានធ្វើដើម្បីល្អៗមនុស្ស។

⁸⁴ សូមឱ្យសាំសុនរបស់ព្រះជាម្ចាស់ សូមឱ្យសេចក្ដីពិតនៅក្នុងចិត្តអស់អ្នកដែលចង់បាននិងស្រែកយំ និងការទូលអង្វរនិងកាន់ខ្ជាប់និងនៅជាប់ជាមួយវា ព្រះអម្ចាស់អើយ រហូតដល់ផលផ្លែដំណាំថ្មីនេះដុះឡើង រហូតដកើតអំណរនៅក្នុងក្រុងស៊ីយ៉ូនមកដល់ហើយមានក្រុមជំនុំមួយដែលអាចទទួលស្គាល់ និងយល់ដែលអាចមើលឃើញព្រះមេស៊ីនិងកំលាំងដែលលាក់កំបាំងពីលោកីយដែលពួកគេមិនអាចយល់បានពីឥឡូវនេះ។ សូមទទួលព្រះអម្ចាស់អើយដែលពួកគេអាចមើល ឃើញការនេះ។ យើងអធិស្ឋានសូមនៅ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

[កន្លែងទទេនៅលើកាំសែត—Ed។]
...អំណាចឥឡូវនេះ
ឱព្រះអម្ចាស់អើយសូមបញ្ជូនអំណាច
មកឥឡូវនេះដើម្បីនឹងជ្រមុជដល់មនុស្សគ្រប់គ្នា។
ពួកគេបានស្ថិតនៅក្នុងបន្ទប់ប្រជុំតែមួយ
ពួកគេទាំងអស់គ្នាស្ថិតនៅក្នុងការរួបរួមតែមួយ

នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងចុះមក
ដូចជាការដែលទ្រង់បានសន្យាដល់យើង។

ឱព្រះអម្ចាស់អើយសូមផ្តល់អំណាចរបស់ទ្រង់មកឲ្យនេះ

ឱព្រះអម្ចាស់អើយសូមផ្តល់អំណាចរបស់ទ្រង់មកឲ្យនេះ

ឱព្រះអម្ចាស់អើយសូមផ្តល់អំណាចមកឲ្យនេះ

ដើម្បីនឹងធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកដល់អ្នកគ្រប់គ្នា។

85 តើខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ប៉ុណ្ណា! គ្រាន់តែផ្តល់អំណាចរបស់ទ្រង់! ពួកគេស្ថិតនៅ
ក្នុងបន្ទប់ខាងលើទាំងអស់ជាមួយនឹងការរូបរូម។ លោកីយ៍ទាំងមូលបានហូរចេញ
ពីពួកគេ។ ពួកគេនៅទេ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមក។

86 សព្វថ្ងៃនេះពួកគេបាននិយាយថា “សូមអញ្ជើញមកចូលរួមក្នុងក្រុមជំនុំហើយ
ដាក់ឈ្មោះរបស់អ្នកនៅក្នុងសៀវភៅ។ ឬខ្លិនចុះហើយនិយាយថា ‘ខ្ញុំសារភាពថា
ព្រះគ្រីស្ទជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះជាម្ចាស់’ ចូរក្រោកឡើង។” អារក្សបានធ្វើរឿង
ដូចគ្នា។ ជាការពិតណាស់។ អារក្សបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកពេលយូដាសបាន
ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។ អារក្សបានចេញទៅក្រៅនិងបានផ្សាយដំណឹងល្អពេល
យូដាសបានចេញទៅក្រៅនិងផ្សាយដំណឹងល្អដែរ។ ប៉ុន្តែអារក្សមិនបានទទួល
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។ ហ្នឹងហើយ។ នោះជាកន្លែង ដែលអាចលាក់អំណាចនោះ
គឺការរស់ឡើងវិញនៃព្រះយេស៊ូវដែលគ្រប់គ្នាបានដឹងគ្មានការសង្ស័យឡើយ។ អា
ម៉ែន។

87 ទ្រង់គង់នៅទីនេះ។ គឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដដែលនោះ អង្គដែលនៅក្នុងព្រះ
មេស៊ីរស់នៅលើក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់មិនដែលចាកចេញឡើយ។ “ខ្ញុំនឹង
នៅជាមួយអ្នក នៅក្នុងអ្នកជានិច្ចដល់ចុងបញ្ចប់នៃលោកីយ៍។ ខ្ញុំនឹងនៅទីនោះ។
កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើនោះអ្នកនឹងធ្វើបានដែរ។ ច្រើនជាងនេះទៅទៀត ត្បិតខ្ញុំទៅកាន់
ព្រះវរបិតារបស់ខ្ញុំ។”

88 ប៉ុន្តែលោកីយ៍បានសម្របតាមវា “អូទាំងនោះគឺថ្ងៃកន្លងទៅ!” គ្រាន់តែជា
អ្វីដែលសាតាំងចង់ឲ្យអ្នកធ្វើ។ ពួកគេចង់បានភាពទាន់សម័យ។ ព្រះចង់ឱ្យ
អ្នកទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។ ព្រះចង់ឱ្យអ្នក...អ្នកនិយាយថា “អូ! ខ្ញុំមិនជឿរបស់
ទាំងអស់នោះទៀតទេ។” ចូរទៅចុះចូរទៅហើយរស់នៅក្នុងអំពើបាបរបស់អ្នកចុះ
ចូររស់នៅក្នុងអំពើបាបរបស់អ្នកចុះ។ ប៉ុន្តែរហូតដល់អ្នកពុករលួយ រហូតដល់អ្នក

រលួយទាំងគំនិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នករហូតដល់អ្នករលួយនូវសម័យកាល របស់អ្នក ត្រូវបង្កើតឡើងវិញហើយកើតជាថ្មីនោះជាជីវិតថ្មីនិងនៅជាមួយគ្នាពិតជាខុសពីអ្វី ដែលបានប្រព្រឹត្តពីមុន។

89 គ្រាប់ពូជពោតមួយគ្រាប់ពណ៌លឿងបានដុះឡើងទៅជាពណ៌បៃតង។ ដាក់ដាំរឹងក្នុងដីវាដុះឡើងអាច បត់បែនបានយ៉ាងរស់រវើកពេលខ្យល់បក់បោក។ អូ សិរីរុងរឿង! ហាលេលូយ៉ា! នៅពេលដែលខ្យល់គ្រាប់ពូជមិនអាចធ្វើអ្វីបានទេ ប៉ុន្តែ ផ្លាស់ទីដោយខ្លួនឯងផ្លាស់ប្តូរ បន្តិចបន្តួច—បន្តិចម្តងនិងមានអំណរ ក្នុង ការដុះនោះបានពង្រឹងខ្លួនវាផ្ទាល់។ វាមិនអាចមានជាពន្លកឡើយរហូតដល់ពោត នោះស្លាប់និងរលួយ។ មិនត្រឹមតែស្លាប់ប៉ុណ្ណោះប៉ុន្តែរលួយទៀត។ វាមិន អាច ត្រឡប់មកវិញបានទេប៉ុន្តែជីវិតចេញមកពីវា។

90 ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយនៅពេលមុនថាកំណើតគឺជារឿងអាក្រក់ កខ្វក់កខ្វក់ ដែលកខ្វក់លើសពីកខ្វក់ ប៉ុន្តែនោះជាកន្លែងដែលជីវិតនឹងត្រូវជួប។ នៅពេល ដែលអ្នកយល់ឃើញថាខ្លួនអ្នកកខ្វក់ យល់ថាមេតូឌីស្ទរបស់អ្នក ពួកចាប់ទិស្ទ គោលជំនឿពេនតេកុស្តកខ្វក់នឹងត្រូវស្លាប់លើអាសនានោះជីវិតនិងចូលមក។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅឋានខ្ពស់ធ្វើឱ្យអ្នកស្គាល់ព្រះ។

91 យើងនឹងឃើញទ្រង់នៅថ្ងៃរុងរឿងណាមួយ។ ថ្ងៃណាមួយលើសពីការដឹង របស់មនុស្ស យើងនឹងឃើញទ្រង់។ អ្នកជឿទេ? ថ្ងៃណាមួយលើសពីការដឹង របស់ មនុស្ស ទីនោះរង់ចាំខ្ញុំនូវថ្ងៃស្អែកដ៏រីករាយ។

92 ខ្ញុំបានឈរជ្រុងម្ខាងនេះយប់មិញ ហើយគំនិតខ្ញុំបានគិតដល់លោកវ៉ាប៊ី ឡា ស្ទូនដែរ។ នៅពេលដែលគាត់បាននៅទីនេះ និងមកដល់ជាមួយនឹងកន្សែងចាស់ រុំនៅករបស់គាត់ហើយទាញខ្ញុំដោយករបស់គាត់ រុំខ្ញុំដោយកន្សែងរបស់គាត់ នៅលើវេទិកាហើយបានច្រៀងចម្រៀង “នៅទីនោះទ្រង់ចាំខ្ញុំ...” [កន្លែងទទេនៅលើ កាសែត—Ed]...?...

93 មានអ្វីមួយកើតឡើង! វាបានដកពិភពលោកចេញ។ ខ្ញុំបានចាប់ផ្តើម មើលឃើញអ្វីខុសគ្នា។ ដូច្នេះខ្ញុំបានព្រួយបារម្ភច្រើនអំពីរបៀបដែលប្រជាជន អាមេរិកទាំងនេះកំពុងប្រព្រឹត្តជានិច្ចពីមួយឆ្នាំទៅមួយឆ្នាំឃើញស្រ្តីនិងបុរសរបៀប ដែលពួកគេប្រព្រឹត្តថោកទាបដល់ខ្លួនគេនិងបានចូលទៅក្នុងអំពើបាបរហូតដល់ខ្ញុំ ពីរប្រដឹងក្នុងមួយថ្ងៃដែលខ្ញុំព្រួយបារម្ភពីវា។ កាលពីម្សិលមិញខ្ញុំបាននិយាយទៅ

ព្រះជាម្ចាស់ថា “ខ្ញុំនឹងមិនបាត់ទៀតទេ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នឹងសម្រេចដូច្នោះ។ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំនឹងឈរនៅគំលាតមួយនិងហោប្រឆាំងនឹងវា ជាមួយនិងអ្វីដែលនៅក្នុងខ្ញុំ។”

94 នៅថ្ងៃផ្សេងទៀតខ្ញុំបានឈរហ្នឹងមើល គុហារបស់ខ្ញុំ តាមផ្លូវទៅវាល រហោស្ថាន ខ្ញុំបានអធិស្ឋានរាល់ថ្ងៃ។ ហើយប្រហែលម៉ោងបីព្រះអាទិត្យបានជិត លិច ហើយខ្ញុំបានឈរមើលផ្ទាំងថ្មធំមួយនៅលើល្អាងនោះ។ ហើយខ្ញុំបានឈរនៅ ទីនោះសម្លឹងមើលទៅទិសខាងកើតហើយបានសរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់។ ហើយ ខ្ញុំអាចមើលឃើញការលិចចុះនៃព្រះអាទិត្យនៅតាមដើមឈើនឹងលើកំពូលភ្នំ ខ្ញុំ សម្លឹងរំលងជ្រលងនេះ មើលទៅកន្លែងមួយទៀតហើយមានម្លប់បាំងជាច្រើន។ តែ នៅមើលឃើញហើយខ្ញុំនិយាយ “ព្រះអម្ចាស់ថ្ងៃមួយទ្រង់ បានលាក់លោកម៉ូសេ ក្នុងក្រហែង ថ្មនេះហើយទ្រង់បានរក្សាគាត់ព្រោះគាត់ហត់។ ប៉ុន្តែទ្រង់បានរក្សា លោក លោកបាននិយាយថា “វាមើលទៅដូចជាខ្នងរបស់បុរសម្នាក់។” ខ្ញុំនិយាយ ថា “សូមលាក់ខ្ញុំក្នុងរូងភ្នំនេះព្រះអម្ចាស់!” នៅពេលនោះក្នុងផ្នែកម្ខាងខ្ញុំមាន ខ្យល់តិចតួចបក់មកតាមរយៈគម្ពោតព្រៃ។ វាបានបក់មកជិតខ្ញុំដែលបក់មកតិចៗ បក់ទៅខាងគម្ពោតព្រៃ។ ខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះ។

ថ្ងៃណាមួយព្រះជាម្ចាស់ប៉ុនោះ ដឹងថាកន្លែងណា ពេលណា ឆាកជីវិតដែលបានស្លាប់ នឹងក្រោកឡើង ហើយខ្ញុំនឹងរស់នៅលើភ្នំស៊ីយ៉ូន។

ថ្ងៃណាមួយដែលជីវិតស្លាប់មិនអាចទៅដល់ ថ្ងៃណាមួយព្រះជាម្ចាស់ប៉ុនោះ ដឹងថាកន្លែងណា ពេលណា (តើនឹងមានអ្វីកើតឡើង? ភ្នំនេះនឹងបិទប្រកទាំងអស់កង់នៃ ជីវិតចាប់ផ្តើមវិល) កង់ជីវិតទាំងអស់នឹងឈរឡើង ហើយយើងនឹងនៅលើភ្នំស៊ីយ៉ូន។

យោលទាប មានទាំងទេះដំល្លប្រណិត
មកយកខ្ញុំទៅផ្ទះ
យោលទាប មានទាំងទេះដំល្លប្រណិត
មកយកខ្ញុំទៅផ្ទះ។

ប្រសិនបើអ្នកទៅដល់ទីនោះមុនខ្ញុំ
 មកយកខ្ញុំទៅផ្ទះ
 ចូរប្រាប់បងប្រុសប៊ូស្យូរីត និងមិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំទាំងអស់ផង
 គ្រាន់តែមកយកខ្ញុំទៅផ្ទះវិញ។

ឥឡូវយោលទាប...(នាងនឹងចុះយកខ្ញុំថ្ងៃណាមួយ)..
 រទេះ-...

(គ្រប់ទាំងដើមឈើនឹងត្រូវបំផ្លាញ ពួកទេវតារបស់ព្រះ ជា
 ម្ចាស់នឹងជិះរទេះភ្លើងមក)...មកយកខ្ញុំទៅផ្ទះ
 យោលទាប មានទាំងរទេះដំណូបប្រណិត
 មកយកខ្ញុំទៅផ្ទះ។

95 នៅថ្ងៃណាមួយ ថ្ងៃណាមួយនៅពេលចុងក្រោយរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំសម្លឹងរកទ្រង់។
 ហ្នឹងហើយ។

ខ្ញុំបានមើលទៅទន្លេយ៉ាងជាន់ តើខ្ញុំឃើញអ្វី
 មកយកខ្ញុំទៅផ្ទះ(ដូចជាអេលីយ៉ា សម្លឹងមើលទន្លេយ៉ាងជាន់
 ដែរ)

ក្រុមតន្ត្រីនៃពួកទេវតាមកយ៉ាងគឺនៅក្រោយខ្ញុំ
 ពួកគេបានមកដើម្បីយកខ្ញុំទៅផ្ទះ។

យោលទាប ចុះមក មានទាំងរទេះប្រណិត
 មកយកខ្ញុំទៅផ្ទះ
 យោលទាបចុះមកមានទាំងរទេះប្រណិត
 មកយកខ្ញុំទៅផ្ទះ។

96 ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវបានប្រទានពរដល់អ្នកដែលបររទេះនេះអ្នកបើកនាវា ចាស់
 នៃក្រុងស៊ីយ៉ូននាវាជីវិតបានធ្វើចលនាតាមអគារ ព្រះបន្ទូល វត្តមាន ទ្រង់នៅ
 ទីនេះ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានលើកទ្រង់ឡើងពីផ្នូរគឺនៅទីនេះ។

97 មិនមានការឱ្យនូវភាគអធិស្ឋាន ទេតើអ្នកគ្រប់ គ្នានៅទីនេះមាននរណាមក
 ពីក្រៅក្រុងដែលខ្ញុំ មិនបានស្គាល់ នឹងត្រូវអធិស្ឋានសម្រាប់នរណាខ្លះ? ចូរលើក
 ដៃរបស់អ្នកឱ្យខ្ញុំបានស្គាល់ផងអ្នកដែលខ្ញុំមិនទាន់ស្គាល់។ ចូរលើកដៃរបស់ អ្នក

ឱ្យខ្ញុំបានស្គាល់ផង។ អ្នកអ្នកនៅទីនោះ។ ខ្ញុំជឿថាមិត្តពីរបីនាក់ដែលមានពុកមាត់ បានលើកដៃ របស់ពួកគេនៅខាងក្រោយនោះ។ បាទអ្នកបានធ្វើអ្នកបានលើកដៃ ឡើង? ត្រឹមត្រូវ។ នៅខាងក្រោយ។ ហ្នឹងហើយ។ អ្នកទាំងអស់គ្នាជាអ្នកមិន ស្គាល់គ្នាសំរាប់ខ្ញុំ? នោះហើយព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវដែលជាអ្នកគង្វាលហ្វូងចៀម ដូចគ្នា ទ្រង់គឺនៅទីនេះតើអ្នកជឿសេចក្តីសន្យារបស់ទ្រង់គឺជាការពិតទេ? ទ្រង់ចាក់ ប្រុងតាំង ពួកជំនុំរបស់ទ្រង់ហើយ “កិច្ចការទាំងប៉ុន្មានដែលខ្ញុំបានធ្វើអ្នកនឹងធ្វើ ដែរ។ អ្នកត្រូវធ្វើ ដូច្នោះ។ ច្រើនជាងនេះទៅទៀត! ត្បិតខ្ញុំទៅកាន់ព្រះវរបិតាខ្ញុំ។ លើសជាងនេះទៅទៀត!” អ្នកជឿថាដូច្នោះ ទេ?

98 តើអ្នកបានលើកដៃរបស់អ្នកហើយអ្នកអត់ស្គាល់ខ្ញុំទេ? តើអ្នកជឿទេថាព្រះ អាចប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នកបាន អាចនិយាយមកខ្ញុំដូចជាទ្រង់បាន ធ្វើចំពោះស្រ្តីម្នាក់ដែលបានពាល់សម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់? តើអ្នកជឿថាទ្រង់ជាម ហាបូជាចារ្យដែល អាចប៉ះដោយជំនឿរបស់យើងបាន? បើព្រះបង្ហាញពីស្ថានភាព របស់អ្នកដល់ខ្ញុំតើអ្នកជឿថាខ្ញុំជាពាការីរបស់ទ្រង់ទេ ចូរជឿថាវាមានរបស់ ទ្រង់គឺ នៅទីនេះទេ បានជាទ្រង់អនុញ្ញាតឱ្យកើតមាន? អ្នកកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់ភរិយា របស់អ្នក។ នាងបាក់ស្តឹងត្រភាកភ្លាត់ស្តឹង។ ត្រូវទេ។ ប្រសិនបើត្រូវសូមលើកដៃ ឡើង។ ត្រូវហើយចូលទៅរកនាងចុះហើយ។ អាម៉ែន។

99 ចុះអ្នកក្រោយនោះមិត្តដែលបានលើកឡើង ម្នាក់មានពុកមាត់? តើអ្នកជឿ ដោយអស់ពីចិត្តរបស់អ្នកទេ? តើអ្នកជឿថាព្រះជាម្ចាស់ អាចប្រាប់ខ្ញុំពីបញ្ហារបស់ អ្នកឬទេ? តើអ្នកជឿថាកូនរបស់អ្នកនឹងជាទេ? អ្នកជឿហើយ? ជាហើយក្នុងប្រុស គាត់ជាពីការពិការខ្វះក្បាល។ ត្រូវហើយ។ អ្នកមិនមែននៅទីនេះទេ... អ្នកមកពី ដួងគេនគាត់។ ប្រសិនបើត្រូវសូម លើកដៃរបស់អ្នក។ ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ មែនទេ? ប្រសិនបើពិនមែន... លើកដៃរបស់អ្នកដូចនេះយើងមិនស្គាល់គ្នាទេ។ ហ្នឹងហើយ។ ចូរជឿទុកចិត្តលើព្រះជាម្ចាស់។ តើអ្នកជឿទេ? ដូចដែលអ្នកជឿចូរទៅរកកូនរបស់ អ្នកចុះ។ ចូរដាក់ជំនឿនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក។

100 តើនរណានៅទីនេះលើកដៃរបស់ពួកគេ ដែលខ្ញុំមិន—មិនឃើញ... គឺជាអ្នក? មិនអីទេលោក តើអ្នកជឿថាខ្ញុំជាពាការីរបស់ព្រះទេ? ប្រុសម្នាក់នេះបាននិយាយ ថា “អាម៉ែន”។—Ed។ តើអ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្តរបស់អ្នកទេ? អ្នកមិនបាច់ ក្រោកទេគ្រាន់តែឈរនៅទីនោះ។ ត្រូវហើយអ្វីជាបញ្ហារបស់អ្នកអ្នកមានជំងឺ

ទឹកនោមផ្អែម។ [ហ្នឹងហើយ។] ហើយវាបានរំខានដល់ជើងរបស់អ្នក។ [បាទ។] អ្នកមកពីរដ្ឋអូហាយ៉ូ។ [បាទ។] លោក ឈ្មោះមីឡី។ [ត្រូវហើយ។] ត្រឡប់ទៅ ផ្ទះវិញហើយបានជាសះស្បើយចុះ។ ឥឡូវ ចូរជឿដោយអស់ពីចិត្តរបស់អ្នក។ ហ្នឹងហើយ។

តើអ្នកជឿ...ជឿចុះ។ ប្រសិនបើអ្នកអាចជឿ!

101 ស្រ្តីម្នាក់អង្គុយនៅទីនេះតើអ្នកបានលើកដៃឡើង? ស្រ្តីចំណាស់ពាក់ រ៉ឺន តា អ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្តរបស់អ្នកទេ?តើអ្នកជឿ...អ្នកជឿថាខ្ញុំជាអ្នកបម្រើ របស់ ព្រះទេ?អ្នកជឿទេ?ឥឡូវបើព្រះអាចប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលជាបញ្ហារបស់អ្នក តើអ្នកនឹង ជឿទេ?គឺបញ្ហាបេះដូង។ ត្រូវទេ សូមលើកដៃអ្នកឡើងបើត្រូវ។ អគុណ។

102 ស្រ្តីនៅក្បែរអ្នក គាត់បានលើកដៃ។ បេះដូងវាជាការពិត ដូចភ្នែករបស់អ្នក ឃើញណាស់។ខ្ញុំស្គាល់នាង។ឥឡូវគ្រាន់តែជឿ!

103 ក្រោយនោះ មានបុរសម្នាក់នៅក្រោយ គាត់មានបញ្ហាបេះដូងដែរនិង មួយទៀតគឺជំងឺស្បែក។តើអ្នកជឿថាព្រះនឹងប្រោសអ្នកឱ្យជាទេ? អ្នកជឿដែរឬទេ?

104 មានបុរសម្នាក់នៅកន្លែងមួយខាងក្រោយ បានលើកដៃរបស់គាត់ថាគាត់ មិនបាន...លោកឈ្មោះស្តីប៊ីត។ អត់អីទេលោក។ ឥឡូវតើអ្នកជឿដែរឬទេ? វា ជាប្រៀបដូចជាភ្នែករបស់អ្នកដែលបញ្ហានោះមែនឬមិនមែន? អ្នកកំពុងអធិស្ឋាន ឱ្យម្តាយរបស់អ្នកនៅអង្គុយនៅទីនោះដែរ។ ប្រសិនបើត្រូវសូមលើកដៃរបស់អ្នក។ យើងជាអ្នកផ្សេងគ្នា។ត្រូវទេ?ចាប់ដៃរបស់អ្នកជាមួយអ្នកផ្សេងទៀត។ ល្អនោះជា ការត្រឹមត្រូវ។ ប្រសិនបើអ្នកជឿអ្នកអាចទទួលបាន!

105 ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដែលមានព្រះជន្មរស់ គង់ក្នុងអាគារនេះ។ ទ្រង់គឺនៅដដែល។ តើទ្រង់បានធ្វើអ្វីដល់អ្នក? តើបានឲ្យលោកីយ៍បំផ្លាញកម្លាំង ទាំងអស់ចេញពី អ្នក?សិរីល្អ! ខ្ញុំចង់កើតជាថ្មី! ខ្ញុំចង់បានជីវិតថ្មី! ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីគំរាងអ្វីដែលមានមក លើខ្ញុំទោះបីជាខ្ញុំត្រូវក្លាយជាហូលីវូលឡឺប្លុកអ្វីផ្សេងដោយ។ ខ្ញុំខ្វល់ថា មានអ្វីមក ធ្វើទុក្ខខ្ញុំឡើយ! ខ្ញុំចង់បានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធពិតមកលើខ្ញុំឥឡូវ។ ខ្ញុំចង់រក្សា! ខ្ញុំ ចង់បានទ្រង់លើសជាងរបស់ទាំងអស់នៅលើលោកីយ៍។ អាមែនតើអ្នកជឿ?តើ អ្នកជឿថាទ្រង់នៅទីនេះទេ?

106 សូមដាក់ដែរបស់អ្នកនៅលើគ្នាទៅវិញទៅមក។ សូមប្រាប់ខ្ញុំពីរឿងមួយ ទៀត
នូវអ្វីដែលទ្រង់អាចធ្វើ។ គ្មានអ្វីសោះ។ ចូរមានជំនឿឥឡូវនេះ។ ចូរជឿជាក់។

107 ព្រះជាម្ចាស់ អ្នកបង្កើតផ្ទៃមេឃ និងផែនដីជាអ្នកកែវច្នៃជីវិតអស់ កល្ប
និងប្រទានអំណោយទានល្អៗ ព្រះវិញ្ញាណទ្រង់នៅទីនេះដូច្នេះសូមចាក់
ប្រេងតាំងព្រះអម្ចាស់អើយមើលទៅដូចអគារមួយកំពុងដកដង្ហើម ធ្វើចលនា
ទៅវិញទៅមក។ ហេតុអ្វីបានជាមនុស្សមិនអាចយល់បាន ព្រះអម្ចាស់អើយ? តើ
ពួកគេ—ពួកគេចូលរួមជាមួយលោកីយ៍ខ្លាំងពេក ហើយក្លាយជាគ្រឿងជាក់និងក្តៅ
ខណ្ឌៗនិងរឹងរូស រហូតដល់ថ្នាក់មិនអាចស្គាល់ទ្រង់? ព្រះជាម្ចាស់អើយសូម
អំណាចទ្រង់វាយពួកគេ ហើយអ្នកជំងឺទាំងអស់ឱ្យបានជា និងសង្គ្រោះអ្នកមាន
បាបគ្រប់គ្នាហើយព្រះជាម្ចាស់បានទទួលសិរីរុងរឿង។ ខ្ញុំទូលសូមដោយនូវ
ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះបុត្រារបស់ព្រះជាម្ចាស់។ អាម៉ែន។

108 តើអ្នកជឿទេ? លើកដែរបស់អ្នកឡើង។ តើអ្នកទទួលយកការព្យាបាលទេ?
ព្រះប្រទានពរដល់អ្នក។ ឥឡូវនេះសូមទៅនិងស្វែងរកទ្រង់ អ្នកនឹងបានស្គាល់
ទ្រង់ដោយសេចក្តីជំនឿរបស់អ្នកជឿ។ ខ្ញុំឃើញការអស្ចារ្យបានធ្វើចំពោះ អ្នកដទៃ
ទៀត។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំនឹងមកវិញម្តងទៀតនៅយប់នេះ។

109 ប្រសិនបើអ្នកមិនជឿឥឡូវនេះអ្នកនឹងមិនជឿរហូត។ ហ្នឹងហើយ។ ព្រះយេស៊ូវ
បានធ្វើម្តងហើយពួកគេបាននិយាយថា “អ្នកឯង...យើងដឹងថានៅពេលដែល
ព្រះមេស៊ីយ៉ាងមកទ្រង់នឹងប្រាប់យើងនៅទីនេះ។” នាងនិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថា
ព្រះមេស៊ីនឹងធ្វើដូច្នោះ។ ប៉ុន្តែតើអ្នកជានរណា?”

ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំគឺជាទ្រង់នោះហើយ។”

110 បន្ទាប់មកនាងបានរត់ទៅក្នុងទីក្រុងហើយនិយាយថា “ចូរមកមើលបុរសម្នាក់
ដែលដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើទាំងអស់។ តើអ្នកនេះមិនមែនជាព្រះមេស៊ីទេឬ?”

111 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “រឿងទាំងនេះនឹង កើតម្តងទៀតនៅក្នុងថ្ងៃ ចុងក្រោយ
នេះ។ ព្រះវិហារបានផ្សាយអំពីសេចក្តីពិតនិងត្រូវបានឈរនៅលើព្រះបន្ទូលរបស់
ទ្រង់។ វានឹង ធ្វើតាមបញ្ញត្តិទាំងអស់ របស់ព្រះជាម្ចាស់។ វានឹងមិនទាក់ទងជាមួយ
លោកីយ៍ទេ។ តាមរយៈការនេះខ្ញុំនឹងធ្វើតាមដូចគ្នាដែលទ្រង់បានធ្វើ។”

112 ប៉ុន្តែទ្រង់មានបន្ទូលថា “ពួកគេនឹងរីករាយ គិតស៊ីជម្រៅ អ្នកដែលស្រឡាញ់ ការសប្បាយច្រើនជាងការរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ពួកអ្នកបះបោរចោទប្រកាន់មានចរិក ដូចជាអ្នកគោរពព្រះ។” សាសនាចូលទៅកាន់ព្រះវិហារ។ “ប្រកាសដូចអ្នកគោរពព្រះ ប៉ុន្តែការបដិសេធអំណាចរបស់ព្រះ។ ចូរចេញឆ្ងាយ!”

113 អ្នកទាំងអស់គ្នាតើអ្នកនៅកន្លែងណាក្នុងព្រះវិហារដែលទ្រង់បានហៅមិត្ត ៗ និមិត្តនេះបានបាត់ពីខ្ញុំ។ បើសិន—បើសិននោះគឺជាសេចក្តីពិតអ្វីដែលខ្ញុំបាន និយាយខ្ញុំត្រូវបានគេបដិសេធមិនស្គាល់ដើម្បីឱ្យអ្នកលើកដែរបស់ អ្នក ដែល មិនធ្លាប់លើក។ ទាំងអស់លើសាសនានេះគ្រប់—គ្រប់មនុស្សទាំងអស់។ ត្រឹមត្រូវ។ ឃើញទេ? យើងមិនដែលស្គាល់ពួកគេមិនដែលឃើញពួកគេប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ គឺនៅទីនេះហើយទ្រង់បានស្គាល់ពួកគេ។ តើអ្នកមិនឃើញទេឬមិនមែន ជាខ្ញុំទេ?

114 ចូរស្តាប់! បើទ្រង់ប្រគល់នូវអំណាចដល់ខ្ញុំ ទ្រង់នឹងទុកចិត្តខ្ញុំជាមួយ សេចក្តី ពិតដោយសារតែសេចក្តីពិតអាចមកដោយព្រះបន្ទូលតែប៉ុណ្ណោះ។ “ចូរប្រែចិត្ត គ្រប់គ្នាហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទសម្រាប់ការផ្តាច់ បាបនេះហើយអ្នកនឹងបានទទួលអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធការសន្យា ទ្រង់ដល់អ្នកនិងកូនចៅរបស់អ្នក និងអស់អ្នកដែលនៅឆ្ងាយ ទ្រង់នឹងហៅពួកគេ ទោះបីពួកគេនៅទីណាក៏ដោយ។” អ្នកជឿទេនឹងមានពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅ បន្តិចទៀត។

115 ចូរអានក្បាលរបស់យើង។ ខ្ញុំនឹងសូមឱ្យគ្រូគង្វាលដើម្បីអធិស្ឋានខណៈ ពេលដែលពួកគេបានត្រៀមខ្លួនជាស្រេចសម្រាប់បុណ្យជ្រមុជទឹក។ ខ្ញុំគិតថានឹង មានពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក។ ហ្នឹងហើយ។



ក្រុមជំនុំត្រូវបានបញ្ជាក់ដោយលោកីយ៍ KHM59-0628M

(A Deceived Church, By The World)

តំណមេរៀនអំពីក្រុមជំនុំ

សារដែលធ្វើឡើងដោយប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយនៅព្រឹក ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 28 មិថុនា 1959 នៅរោងឧបោសថ Branham, Jeffersonville, Indiana, U.S.A.។ រាល់ ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើង ដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថតចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសា ខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2019 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG